
2022 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 01/22 t.o.m 04/22. 

Dato: 10.02.22.  

Tidspunkt: 14:00- 15:15 Info fra Verdal kommune vedr storviltjakt og fra  ”Jakt i Verdal” om 

smårovvilt jakt/fangst  

Fra 15:30 -17:30 fjellstyremøte 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                        Funksjon 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Ingen varamedlem møtte, da medlem meldte forfall kl. 13:30. 

Andre: 

Mads Forsell                                                              Invitert til å gi informasjon fra Verdal kommune 

Bjørn Ivar Gomo                                                       Invitert til å gi informasjon fra ”Jakt i Verdal 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 



Møteprotokoll       Verdal Fjellstyre 

Informasjon 

Fra Verdal Kommune møtte Mads Forsell og gav fjellstyret en gjennomgang av informasjon om siste 

års storstorviltjakt, spesielt foregående bestandsplanperiode for elg for perioden 2018-21. Han 

informerte også om kommunal plan med målsetting for storviltjakt for kommende 4 år, 2022 til 

2025. Denne vil bli lagt ut til off. ettersyn  og bli utsendt til grunneiere og tildelingsområda Nedre 

Verdal og Øvre Verdal. 

Fra ”Jakt i Verdal” møtte prosjektleder Bjørn Ivar Gomo. Han ga informasjon om prosjektet ”Jakt i 

Verdal” som ble starta opp i 2018, som har som formål å rette fokus på jakt og fangst på smårovvilt 

og kråkefugler. I ”Jakt i Verdal” deltar Værdalsbruket, Fjellstyret, Verdal Jeger og Fisk, Inn Trøndelag 

Fuglehundklubb, samt Verdal kommune som fungere som kasserer/regnskapsanvarlig. ”Jakt i Verdal” 

har overtatt administrasjonen av den kommunale skuddpremieordningen som var etablert fra før 

Fjellstyremøte 

Sak nr.   01/22             Møtedato: 10.02.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Godkjenning av møteprotokoll fra fjellstyremøte 31.08.21 sak 36/21 t.o.m 42/21, samt 

godkjenning av møteprotokoll elektronisk møte 25.10.21 sak 43/21. 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

Saksopplysninger: (Saken utsendt som sak 44/21 til fjellstyremøte 09.12.21 – som ble avlyst) 

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 31.08.21 sak 36/21 t.o.m 42/21, godkjenning av samt 

møteprotokoll elektronisk møte 25.10.21 sak 43/21 samt møteprotokoll  er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing. 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 31.08.21 sak 36/21 t.o.m. 42/31 godkjennes.  

Møteprotokoll fra elektronisk møte 25.10.21 sak 43 godkjennes. 

Styrets behandling: 

En del av teksten i utsendt forslag til møteprotokoll til sak 36/21 ble korrigert. For øvrig ble 

møteprotoll fra fjellstyremøte 31.08.21 sak 36/21 t.o.m 42/21 godkjent. 

Møteprotokoll for sak 43/21, behandlet elektronisk 25.10.21, ble med en korreksjon av 

vedtaksteksten godkjent. 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 31.08.21 sak 36/21 t.o.m. 42/31 godkjennes, enstemmig 

Møteprotokoll fra elektronisk møte 25.10.21 sak 43 godkjennes. enstemmig 



Sak nr.    02/22                  Møtedato: 10.02.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel: Felles fiskekort ”Verdalskortet for innlandsfiske” – prisjustering 

Hjemmel: Fjellovens § 29, 1.ledd. 

Saksopplysninger: Felles fiskekort ”Verdalskortet for innlandsfiske” som er et samarbeid med 

Værdalsbruket et et felles fiskekort for statsallmenningene i Verdal og Værdalsbrukets eiendommer, 

unntatt Vera, ble vedtatt innført av Fjellstyret i sak 2/18. 

Fiskekort selges via inatur.no og gjennom salgsportal på www.verdalsbruket.no 

Fordeling av inntekter er 30% til Fjellstyret og 70 % til Værdalsbruket, med bakgrunn i vannarealer. 

Prisen på kortet er felles og har vært uendra siden innføringen av fiskekortet i 2018. Pris er: 1 døgns 

kr 80, 3 døgns kr 100, uke kr 200 årskort (gyldig 365 dager) kr 400 

Fra Værdalsbruket har kommet forslag om ny pris: 1 døgns kr 100, 3 døgns kr 125, uke kr 250 årskort 

(gyldig 365 dager) kr 500. 

Saksbehandlers vurderinger: 

Siden det felles fiskekortet ble innført har det vært kun positive tilbakemeldinger. Prisen på kortet 

har som nevnt vært uendra siden innføringen i 2018. Pris som står still går i realiteten ned, derfor er 

forslaget om en økning i pris riktig siden det har gått 4 år.  

Det beste å ha en årlig justering i takt med øvrig prisstigning. 

Sammenlignet med andre større eiendommer i nabokommunene er de foreslått priser på fiskekort 

langt under, og godt innenfor de prisrammer for statsallmeninger fastsatt av Miljødirektoratet.   

Forslag til vedtak: 

Ny pris for fiskekortet ”Verdalkortet for innlandsfiske” for 2022. 

1 døgns kr 100, 3 døgns kr 125, uke kr 250 årskort (gyldig 365 dager) kr 500. Det foreslås at fremover 

i tid må pris justeres årlig. 

Styrets behandling/begrunnelse: 

Fjellstyret støtter enstemmig til forslaget om å justere pris på fiskekortet ”Verdalskortet for 
innlandsfiske” for 2022: 1 døgns kr 100, 3 døgns kr 125, uke kr 250 årskort (gyldig 365 dager) kr 500.  
Før endelig vedtak legges saken ut til ettersyn på fjellstyrets webside i 1 uke. Dette for å oppfylle 
forvaltningslovens regler om varsling av vedtak.Saken behandles deretter elektronisk. 

Vedtak: 

Før endelig vedtak legges saken ut til ettersyn på fjellstyrets webside i 1 uke. Saken behandles 
deretter elektronisk. 

 

http://www.verdalsbruket.no/


Sak nr.    03/22                  Møtedato: 10.02.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel: Disponering av Fjellstyrets midler til allmennyttige/næringsformål i statsallm. 

Hjemmel: Fjellovens § 11, 3.ledd 

Saksopplysninger: Fjellstyret vedtok i sak 17 /21:  Den første fjelloven ble vedtatt i 2020. Verdal 

Fjellstyre hadde sitt første møte 19.mars 1921. 

Arbeidsgruppen foreslår å markere at Verdal Fjellstyre har vært i virksomhet i 100 år 
gjennom å bidra til aktivitet i allmenningene både for bruksberettigede og allmennheten.  
 

1. Tilskudd til allmennyttige formål  
Fjellstyret har mulighet til å bevilge inntil 5 % av fjellstyrekassens bruttoinntekt til 
allmennyttige formål.  
  
Fordeling  av inntil kr 50 000 etter søknad til allmennyttige formål i allmenningsbygdene.  
 

Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  
1. Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår 
jakt, fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2. Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode.  
 

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.mai 2021.  
  

2. Tilskudd til næringsformål  
Fjellstyret skal arbeide for å sikre at allmenningen blir brukt på en måte som fremmer 
næringslivet i bygda og kan bevilge midler til tiltak som styrker næringsgrunnlaget i de 
bygdene som har rett til allmenningsbruk jf  Fjellovens §§ 2 og 11 
  
Fordeling av inntil kr 150 000 etter søknad til næringsformål i allmenningsbygdene.  
 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
1. Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare 
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2. Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene 
  

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  

mailto:verdal@fjellstyrene.no


• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.mai 2021  
 
Det innkom søknader fra ulike lag og enkeltpersoner. 
I sak 31/21 ble søknader behandlet og følgende søknader ble innvilget: Til allmennyttige formål  i 

statsallmenningene ble fordelt, slik: 

1. Jakt i Verdal   -   Skuddpremieordning                                                                    kr 10 000.   

2. Leksdal allmenningsstyre -  Bru over Haukåa ved Høysjøen                                kr 10 000.                                                          

3. Malsådalens venner – Opprusting/utvidelse av parkeringsplass Malsådalen kr 15 000. 

4. Kavelbrua vegforening   - Utvidelse av parkeringsplass ved Kavelbrua            kr 15 000. 

Til næringsformål i statsallmenningene ble  fordelt, slik: 

1.  Stiklestad seterlag – Oppføring av ny samletrø for kviger ved Kavelbrua i Inndal kr 35000. 

2.  Sørfjella bruksberettigdes saubeitelag tildeles kr 8000 i tilskudd til sankefeller for sau. 

3.   Leksdal fjellbeitelag innvilges et tilskudd på kr 5000 for rydding av gamle gjerder på  

        Dalemsvollen. Videre innvilges Leksdal fjellbeitelag et tilskudd på kr 1000 pr innkjøpt 

       ”Nofencebjelle” for inntil 50 slike bjeller. Det vil si inntil kr 50000. 

3. Stiklestad seterlag -Fjerning/riving av eksiterende samletrø sør for Fagerlia i Inndal kr  

14800. 

Saksbehandlers vurderinger: Kun tilskuddet til ”Jakt i Verdal”  ble krevd utbetalt. Fra de øvrige 

innvilgede søknader er det ikke mottatt tilbakemeldinger om at omsøkte ferdigstilt. Frist 

forutbetalingsanmodning og dokumentasjon for gjennomført prosjekt ble  satt til 01.10.2022.  Andre 

tilbakemeldinger er ikke registrert. 

Forslag til vedtak: 

Saken fremlegges fram uten forslag. 

Styrets behandling/vurdering: 

Fjellstyret mener det er en riktig måte å bruke deler av overskuddet på jfr intensjoner i Fjelloven. 

Fjellstyret går derfor inn for en tilsvarende ordning for 2022. Til neste fjellstyremøte lager leder, 

Anne Kolstad og daglig leder forslag til utlysningstekst og tilskuddsbeløp. 

Vedtak: 

Et enstemmig fjellstyre går inn for en tilsvarende ordning for 2022 som ble gjennomført i 2021.        

Til neste fjellstyremøte lager leder, Anne Kolstad og daglig leder forslag til utlysningstekst og 

tilskuddsbeløp. 

 

 

mailto:lverdal@fjellstyrene.no


Sak nr.   Sak 04/22.                       Møtedato: 10.02.2022 

                                                  Arkiv nr. 

Sakstittel: Orienteringssaker 

Hovedtrekk fra drifta - inne 

-Jaktkort småvilt utsending 

-Tilbakemelding/purring småviltrapporter 

-Statistikk oppsett småviltrapporter 

-Fakturering elgjakt- statistikk elgjakt- rapportering storviltjakt 

-Avslutning regnskap 2021 

-Bilag til regnskapsfører 

Fagsamling Fjelloppsynet Teams 

Digitalt E-kurs for rovviltkonkter 

Hovedtrekk fra drifta – ute 

Småviltjaktstart 

Rovviltkontaktoppdrag 

Elgjaktstart 25/9 

Elgjaktstart 10/10 

Oppsyn elgjakt – veiing – kontakt med jaktlaga 

Generelt grunnoppsyn 

Befaring med Statskog- parkering/samletrøer Kavelbrua 

Rydding av skog Hestgreivollen 

Tilsyn hytter – fliing/tømming av utedass 

Anne Kostad: 

Utarbeidet og sendt ut skolekonkuranse til kommunes 6. og 9.klasser i fb. Fjellstyret 100 år 

Ingeborg Østerås: 

Naturdatas Viltkonferanse Stjørdal Deltakere fra Verdal fjellstyre Kolstad og Østerås 

Møte med allmenningstyre Tromsdal (Danielsen, Aksnes og Østerås)og møte med adm. i  Verdal kommune og Tromsdal allm.styre vedr 

”Tromsdalssaken” (Aksnes)  

Svarmail  til Verdal bruksrettsforening (østerås) 

Beiterapporter 2021: 

Fra Henning og Leksdal saubeitelag over sluppet/tapt sau på beite  Fra Leksdal Fjellbeitelag over sluppet storfe på beite 

 

 



2022 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 05/22 t.o.m 14/22. 

Dato: 03.03.22.  

Tidspunkt: 18:00 – 21:00 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Anne Kolstad     medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Navn                                                                        Funksjon 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 

 



Fjellstyremøte 

Sak nr.   05/22             Møtedato: 03.03.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Godkjenning av møteprotokoll fra fjellstyremøte 10.02.22 sak 01/22 t.o.m 04/22.  

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Møteprotokoll  er sendt fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing. 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 10.02.22 sak 01/22 t.o.m 04/22  godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Vedtak: 

Protokoll fra fjellstyremøte 10.02.22 sak 01/22 t.o.m 04/22 godkjennes. Enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr.    06/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel: Felles fiskekort ”Verdalskortet for innlandsfiske” - prisjustering 

 

Hjemmel: Fjellovens § 29, 1.ledd. 

Saksopplysninger: Fjellstyret behandlet saken i sak 02/22 på følgende måte:  

Fjellstyret støtter enstemmig til forslaget om å justere pris på fiskekortet ”Verdalskortet for 
innlandsfiske” for 2022: 1 døgns kr 100, 3 døgns kr 125, uke kr 250 årskort (gyldig 365 dager) 
kr 500.  Før endelig vedtak legges saken ut til ettersyn på fjellstyrets webside i 1 uke. Dette 
for å oppfylle forvaltningslovens regler om varsling av vedtak. Saken behandles deretter 
elektronisk. 

Vedtak: Før endelig vedtak legges saken ut til ettersyn på fjellstyrets webside i 1 uke. Saken 
behandles deretter elektronisk. 

Siden nytt fjellstyremøte blir 03.03.22 legges det opp til å ferdigbehandle saken der i stedet 
for gjennom elektronisk behandling. 

Saken låg ute til ettersyn på fjellstyrets webside i ei uke fra 11.til 18.02 jfr vedtak i sak 02/22. 

Ingen anmerkninger innkom. 

 Forslag til vedtak: 

Ny pris for felles fiskekortet ”Verdalskortet for innlandsfiske” for 2022: 1 døgns kr 100, 3 
døgns kr 125, uke kr 250 årskort (gyldig 365 dager) kr 500. 

Styrets vurderig/begrunnelse: 

Forslag til nye priser har ligget ute på fjellstyrets webside, ingen anmerkninger innkommet. 

Fjellstyret fastholder vurdering gjort i sak 02/22. 

 

Vedtak: 

Priser for ”Verdalskortet for innlandsfiske” for 2022: 1 døgns kr 100, 3 døgns kr 125, uke kr 250 

årskort (gyldig 365 dager) kr 500. Enstemmig vedtak. 

 

 

 



 

Sak nr.    07/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel: Disponering av Fjellstyrets midler til allmennyttige/næringsformål i statsallm. 

Hjemmel: Fjellovens § 11, 3.ledd 

Saksopplysninger: Saken ble behandlet i fjellstyre 10.02.22 sak 03/22 på slik måte: 

Fjellstyret mener det er en riktig måte å bruke deler av overskuddet på jfr intensjoner i Fjelloven. 

Fjellstyret går derfor inn for en tilsvarende ordning for 2022. Til neste fjellstyremøte lager leder, 

Anne Kolstad og daglig leder forslag til utlysningstekst og tilskuddsbeløp. 

Vedtak: 

Et enstemmig fjellstyre går inn for en tilsvarende ordning for 2022 som ble gjennomført i 2021. Til 

neste fjellstyremøte lager leder, Anne Kolstad og daglig leder forslag til utlysningstekst og 

tilskuddsbeløp. 

Pr i dag er det ikke utarbeidet noe forslag ny utlysningstekst og tilskuddbeløp 

Forslag til vedtak: 

Saken sendes uten forslag til vedtak.  

Forslag lagt fram i møte av leder og A. Kolstad 

 
1. Tilskudd til allmennyttige formål  

Fjellstyret har mulighet til å bevilge inntil 5 % av fjellstyrekassens bruttoinntekt til 
allmennyttige formål.  
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 50 000 etter søknad til allmennyttige formål i 
allmenningsbygdene. Midlene tildeles etter søknad 
 

Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  
1.Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår 
jakt, fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2.Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode kan også tildeles midler. 
3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke.  
 

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.april  2022.  

mailto:verdal@fjellstyrene.no


  
2. Tilskudd til næringsformål  

Fjellstyret skal arbeide for å sikre at allmenningen blir brukt på en måte som fremmer 
næringslivet i bygda og kan bevilge midler til tiltak som styrker næringsgrunnlaget i de 
bygdene som har rett til allmenningsbruk jf  Fjellovens §§ 2 og 11 
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 150 000  til disposisjon til næringsformål i 
allmenningsbygdene.  Midlene tildeles etter søknad. 
 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
1.Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare 
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2.Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler. 
3. Investeringstiltak prioriteres. 
  

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.april  2022  
 

Generelt for begge: 

- Tiltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 

- Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger. 

 

Styrets vurdering/begrunnelse: 

Slik økonomien i fjellstyret er, mener styret at det er riktig å bruke handlingsrommet som Fjelloven 

gir med hensyn til å støtte tiltak for allmennhet og næringsliv i allmenningsbygdene.  

 

Vedtak: 

Forslag lagt fram i møte vedtatt enstemmig: 

3. Tilskudd til allmennyttige formål  
Fjellstyret har mulighet til å bevilge inntil 5 % av fjellstyrekassens bruttoinntekt til 
allmennyttige formål.  
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 50 000 etter søknad til allmennyttige formål i 
allmenningsbygdene. Midlene tildeles etter søknad 
 

Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  

mailto:lverdal@fjellstyrene.no


1.Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår 
jakt, fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2.Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode kan også tildeles midler. 
3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke.  
 

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.april  2022.  
  

4. Tilskudd til næringsformål  
Fjellstyret skal arbeide for å sikre at allmenningen blir brukt på en måte som fremmer 
næringslivet i bygda og kan bevilge midler til tiltak som styrker næringsgrunnlaget i de 
bygdene som har rett til allmenningsbruk jf  Fjellovens §§ 2 og 11 
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 150 000  til disposisjon til næringsformål i 
allmenningsbygdene.  Midlene tildeles etter søknad. 
 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
1.Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare 
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2.Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler. 
3. Investeringstiltak prioriteres. 
  

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.april  2022  
 

Generelt for begge: 

- Tiltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 

Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger 
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Sak nr. 08/22                              Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra Jan I. Bengtsen i mail av 29.01.22, på vegne av familiemedlem om grunneier tillatelse til 

helikopterlanding ved familienshytte på  nordøstsida av Grønningen i Hoås statsallm. Det søkes om 

3 turer (6 landinger) i perioden 15.07-30.11 for årene 2022 og 2023. 

Hjemmel: Fjellovens §12, 3.ledd ”Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for 

andre enn Statskog, ligg til Fjellstyret.” 

Saksopplysninger: Bakgrunnen for søknad om bruk av helikopter og derved behov for 

grunneiertillatelse til landinger at famliemedlemmen  har en helsetilstand som har  medført nedsatt 

funksjonsevne og er varig funksjonshemmet. 

Saksbehandlers vurderinger: 

På bakgrunn av de opplysninger som er gitt fra søkeren om familiemedlemmens sin helsetilstand, om 

varig funksjonshemning og som dermed ikke er i stand om å gå til/fra  hytta ved Grønningen på 

barmark. For saksbehandler er dette forholdet kjent fra før, og anbefaler fjellstyret å gi 

grunneiertillatelse  for helikopterlanding ved Bengtsens hytte. 

 

Forslag til vedtak: 

Verdal fjellstyre gir Jan Ivan Bengtsen, med hjemmel i Fjellovens §12. 3ledd tillatelse for inntil 3 turer 

(6landinger) for persontransport med helikopter i tidsrommet 15.07-30.11 for årene 2022 og 2023. 

Styrets vurdering/begrunnelse: 

Styret støtter saksbehandlers vurderinger, men mener at tillatelse ikke bør gis for mer enn ett år  av 

gangen. Hvis det fortsatt er aktuelt i 2023, må det søkes på nytt. 

 

Vedtak: 

Verdal fjellstyre gir Jan Ivan Bengtsen, med hjemmel i Fjellovens §12. 3.ledd tillatelse for inntil 3 

turer (6landinger) for persontransport med helikopter i tidsrommet 15.07-30.11 for  2022, ved 

familiens hytte på nordøst sida Grønningen i Hoås statsallm.  Dette for familiemedlem med 

funksjonsnedsettelse. Vedtaket var enstemmig. 

 

 



Sak nr.    09/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

 

Sakstittel:  

Søknad fra Ola Lerfald i mail av 26.01.22, om grunneiers tillatelse til helikopterlanding ved 

familiens hytte på vestsida av Grønningen i Hoås statsallm. Det søkes om 25 turer i i forbindlese 

med bygging på hytta i perioden 15.07-30.09.22 . 

Hjemmel: Fjellovens §12, 3.ledd ”Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for 

andre enn Statskog, ligg til Fjellstyret.” 

Saksopplysninger: Bakgrunnen for søknad om bruk av helikopter og derved behov for 

grunneiertillatelse til landinger er at Lerfald skal bygge på sin eksisterende hytte. 

Saksbehandlers vurderinger: 

For transport av materiell/utstyr for bygging av hytte på barmark er det av stor betydning at det 

benyttes lufttransport ved bruk av helikopter, slik som det søkes om. I søknaden opplyses det om et 

behov anslagsvis behov for 25 turer. Lastested er antydet Kavelbrua i Inndal statsallm og lossested 

ved hytta på vestsida av Grønningen. Det søkes om landing i perioden 15.07-30.09.22. 

Forslag til vedtak: 

Verdal fjellstyre gir Ola Lerfald, med hjemmel i Fjellovens §12. 3ledd, tillatelse for landing for i 

perioden 15.07 til 30.09 22 for inntil 25 turer med helikopter. Dette  for transport i forbindelse med 

bygging på hytta på vestsida av Grønningen. Lastested for transporten er Kavelbrua i Inndal 

statsallm. Alternativt lastested kan være Skjetthullet når melkekyrne er tatt ned i slutten av august.  

Behandling: 

Forslag til vedtak var lagt ut på fjellstyrets webside for eventuelle merknader. Det innkom to 

tilbakemeldinger: 

Verdal jeger og fiskeforening ønsker ingen helikoptertransport etter 30.08. 

Stiklestad seterlag ønsker ikke helikoptertransport i forbindelse med tidspunket for samling av storfe 

i siste halvdel av august og parkeringsplass ved Kavelbrua må ikke bli fylt opp bygningsmateriell nå 

kvigene skal tas heim i månedskiftet aug/sept. 

 

Styrets vurdering/begrunnelse: 

Fjellstyret hadde også i 2021 søknader om helikoptertransport til behandling i dette området. 

Fjellstyret ønsker mest mulig lik behandling av slike saker, og viser derfor til de vurderinger som er 

gjort i tidligere. 



På grunnlag av erfaring av fra tidligere år er perioden det søkes om helikoptertransport innenfor det 

tidsrommet det mange brukere av fjellområdet til friluftsliv, samt beite for sau og storfe. Bufe skal 

også samles og drives innenfor dette tidsrommet, og på slutten av perioden starter småviltjakta. 

For å ta hensyn til de ulike brukergruppene mener fjellstyret også i dette tilfellet  at 

helikoptertransporten må begrenses til et visst antall dager og begrenses til et bestemt tidsrom. De 

første 14.dagene av småviltjakta vil fjellstyret skjerme for helikoptertransport. Fjellstyret foreslår at 

det ikke settes begrensinger for flyging i hele siste halvdel av august, men at det ikke gis 

grunneiertillatelse  for helikoptertransport  den/de dagene det er storfesamling i området, og at 

søker har dialog med Stiklestad seterlag slik at han får vite hvilke dager samling skal foregå.  

 

Vedtak: 

Verdal Fjellstyre gir Ola Lerfald grunneiertillatelse for landing med helikopter i forbindelse med 

lasting/lossing av materiell/byggevarer ved Kavelbrua i Inndal statsallm og ved sin hytte på 

vestsida av Grønningen i Hoås statsallm. Dette i perioden 15.07 t.o.m 09.09.22 og 26.-30.09.22. 

Det settes begrensing i helikoptertransport i perioden 15.-31.08.22, ved at det ikke gis 

grunneiertillatelse for de dager det skal forgå samling av storfe i området. Lerfald må selv avklare 

med Stiklestad seterlag angående aktuelle dager. 

Grunneiertillatelse begrenses til maksimalt 6 selvvalgte dager i de nevnte tidsrom. Enstemmig 

vedtak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr.    10/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra elgjaklag Leksdal vest v jaktleder Svein Tyholdt om framflytting av jaktstarttidspunkt til 

25.09 for de neste tre år 2022 t.o.m 2024. 

Hjemmel: Fjellovens §23. 3ledd om å innskrenke jakttid. 

Saksopplysninger: Jaktleder som er søker, har erfaring fra jakt på jaktfelt Leksdal vest gjennom å ha 

jaktet der 13 år tidligere. Han argumenter med at det erfaringsmessig har vært mer elg i jaktfeltet i 

siste del av september/begynnelse av oktober enn hva det er fra midten av oktober. Dette har 

forbindelse med at alle omkringliggende jaktfelt begynner jakt den 25.09 og at det dermed er mer 

bevegelse i elgbestanden. Andre forhold som jaktleder nevner er at det årlig kommer tamrein fra 

fjellet og ned i skogen i Leksdalsområdet utover i oktober, noe som gjør elgjakta mer utfordrene. Det 

vises  videre til de årene hvor snøen kommer tidlig om høsten, som igjen medfører at veien inn i 

jaktfeltet blir stengt.  I tillegg blir det da kjørt opp skiløyper på vei og i terrenget, og elgjakt kombinert 

med mange skiløpere er utfordrene. 

Det argumenteres til slutt med at det erfaringsvis er lettere å ha fullt mannskap på jaktlaget  med 

jaktstart 25.09 og dermed at jakta kan være mer effektiv, kontra å begynne 10.10 som er i skolens 

høstferie. 

Saksbehandlers vurderinger:  

Det vises til de argumenter som er gitt fra jaktleder i søknaden og har forståelse for disse. 

Dersom Fjellstyret er av den oppfatning at jakttida må begrenses på jaktfelt Leksdal vest synes det 

bedre å innføre en pause i jakta enten fra 2.10- 09.10 eller i den uka (uke 41) som skolen har 

høstferien . 

Forslag til vedtak: 

Søknaden til  jaktleder S. Tyholdt om framflytting av jaktstart for elgjakt på jaktfelt Leksdal vest 

innvilges, og jaktstart for år 2022, 23 og 24 blir 25.09. 

Styrets vurdering/begrunnelse: 

Verdal Fjellstyre vedtok i 2021 at de jaktfelta som da startet ny 4årsperiode i stasallmenningene fikk 

starte jakta 10.10. Et hovedargument for dette er å prioritere ro i hovedbrunsten for elgen. I tillegg 

hensyn til friluftsinteresser og beitenæring i statsallmenning. Fjellstyret mener fortsatt at de nevnte 

forhold er av vesentlig betydning og ønsker ikke å endre tidspunkt for oppstart av elgjakta. 

Vedtak: 

Søknaden avslås. Vedtaket i sak 11/21 om jaktstart i Leksdal vest opprettholdes, slik at jaktstart 

blir 10.10 i åra 2022-2024. Enstemmig vedtak. 

 



Sak nr.    11/22                  Møtedato:03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

 

Sakstittel:  

Kommunale målsettinger for hjorteviltforvaltning 2022-2025 

Oversendelse fra Verdal kommune av 11.02.22 

Saksopplysninger:  

Kommunen har sendt ut et forslag til kommunale målsetting for elg-hjort og rådyrforvaltning. 

Målsetting for storviltforvaltning: 

-Robust stammer med friske dyr av elg, hjort og rådyr som produserer et høstingsverdig   

 overskudd for grunneier, jaktinteresser og som matressurs. 

-Negativ trend for slaktvekter og produktivitet hos elg skal stoppes 

-Utvikling i bestandene av storvilt må vurderes i forhold til hverandre med hensyn til  

  størrelse slik at beitebelastning fra hjorteviltet ikke medfører utarming av 

  beitegrunnlag som følge av overbeiting. 

-Elg og hjortebestand skal være på et nivå som er akeptabelt i forhold til jord-skogbruk 

  naturmangfold og trafikk 

- Kommunen ønsker økt kunnskap om elgens og hjortens påvirkning på jord-skogbruk 

  når det gjelder beiteskader 

- Forvaltning sv elg og hjort skal baseres på kunnskap innhenta ved bruk av sett  

   elg/hjort og beitekartlegging. 

- Unngå ukontrollert bestandsvekst av rådyr 

- Legge til rette for økt avskyting av rådyr, særlig i områder med stor belastning på  

  vinterbeite. 

- Antallet påkjørsler av rådyr skal reduseres. 

 

 



Kommunens  forslag til virkemidler for måloppnåelse: 

-Jakt er det viktigste virkemiddel for å styre elg-og hjortebestand. 

-For rådyrjakt ønsker kommunen å stimulere grunneierne til å opprette større vald og med  

 kvotefr jakt. 

-For å øke slaktevekter og kalvproduksjon må gjennomsnittsalder i elgstammen økes. For å 

 øke alderen i elgbestand er et høyt uttak av unge dyr en forutsetning. 

-Sikre et tilstrekkelig antall store elgokser og store bukker av hjort,  ved å oppfordre valdene 

  til å fokuserepå bevaring av store handyr. 

-Valdene kan ha ”skrapdyrordning” for å stimulere til økt uttak av små dyr av elg. 

- Øke avskyting i områder av elg i områder høyt beitetrykk og negativ utvikling i slaktevekter 

  og produktivitet. 

-Mindre tildeling elg i områder hvor stammen viser bestandsnedgang og beitegrunnlaget 

  tillater det. 

- Økt uttak av elg sent i jakta og nært svenskegrensa for å begrense trekkelg som påvirker  

  Vinterbeite. 

-Skjøtte skogen slik at den gir bedre beitetilgang for elg og hjort. 

- Kommunen vil stimulere valdene til å ha felles forvaltningspraksis. 

-Henstilling til å ha pause i elgjakta mellom 2.-10.oktober for at elgen skal ha ro i  

  høgbrunsten. 

 

Bestandsplanbasert forvaltning – 

 

-Planperiode på 4 år både for elg og hjort. 

 

Krav til bestandsplan 

-Vurdering av stammer av elg/hjort i området i forhold til kommunal målsetting. 

-Vurdering av hvordan elg/hjortestammer har utvikla seg til foregående planperiode. 



-Mål for plan- beskrive tiltak som gjennomføres for at elg/hjortestamme skal 

  harmonisere med kommunal målsetting. 

-Årlig avskyingsplan som bidrar/holder elg/hjortestamme i område så tett opp mot  

  kommunal målsetting som mulig. 

-Årlig evaluering av årets jakt opp mot kommuale mål og bestandsplanmål. 

-Avskytingsplan for elg skal inneholde følgende dyrekategorier : 

   Elg: Kalv. 1,5årog eldre handyr, 1,5 år og eldre hundyr. 

   Hjort: Kalv, Spissbukk 1,5 år og eldre hundyr, 2,5år og eldre handyr. 

   Årlig planlagt uttak i hver kategori skal oppgi i antall og prosent. 

   Avskytingsplan kan deles opp i flere kategorier, men andelen kalv i uttak skal presiseres. 

 

Vesentlig  avvik 

For elg anser Verdal kommune anser vesentlig av fra plan ved felling av elg over 10% av årlig tildeling. 

Dersom det skjer kan kommunen gå inn og tildele dyr påfølgende år etter §16 i hjorteviltforskriften. 

For hjort anser kommunen vesentlig avvik som avvik over 10% av årlig tildeling. Her kan i derimot 

inntil 10% av ubenytta årlig kvote overføres til neste år, og dermed kan årlig tildeling overstiges med 

inntil 10%. 

På samme måte som for elg kan kommunen også for hjort gå inn og tildele dyr påfølgende år etter 

§16 i hjorteviltforskriften dersom avviket blir høyere. 

 

Andre mål og retningslinjer 

Rapportplikt 

-Valdansvarlig pålagt å rapportere fellingsresultat innen 14 dager etter jaktslutt 

-Jaktfeltansvarlig skal rapportere sett elg/hjort – eletronisk 

-Rådyrrapporter leveres landbrukskontoret 

-Kjever av elg/hjort leveres kommune etter nærmere anvisninhg. 

 

Ettersøk/fallvilt 

-Kommunens fallviltgruppe har ansvar for å ivareta ettersøk når en dag av ettersøk etter  



 påskutt dyr har gått ut, 

Fellingsavgift  

Reguleres årlig i henhold til Miljødir. øvre fastsatte rammer 

Saksbehandlers vurderinger: 

Saksbehandler har anmerkning til kommunens punkt om ”Avvik, ” og det går ut på at for elg bør 

teksten være den samme som for avvik vedr hjort som er følgende: 

Verdal kommune anser vesentlig avvik som avvik over 10% av årlig tildeling.Det betyr at  inntil 10% 

av ubenytta årlig kvote overføres til neste år, og at årlig tildeling øverstiges med inntil 10%. 

Bakgrunnen for å mene dette er at det bør være lik fleksibilitet i årlig tildeling både for elg og hjort, 

og inntil 10% av ubenytta kvote som overflyttes fra et år til et annet er ikke mye.  

For øvrig har saksbehandler ingen kommentar til kommunens målsetting for hjorteviltforvaltning. 

 

Forslag til vedtak: 

Legges fram uten forslag til vedtak. 

Styrets vurdering 

Fjellstyret støtter i hovedsak kommunens målsetting for hjorteviltforvaltning. 

Styret vil imidlertid anbefale kommunen å oppfordre andre grunneiere til å utsette elgjaktstart til 

10.10. Hovedbegrunnelse for dette er at elgen bør få fred i hovedbrunstperioden i slutten av 

september/begynnelse av oktober. Ved ro i denne perioden øker sjansen for tidligere paring som 

igjen medfører tidligere kalvefødsel året etter.  Dette vil igjen ha betydning for størrelsen på 

1,5åringer det påfølgende år.  Hunndyr på 1,5år som på høsten har nådd en levendevekt på ca 

300kg*, vil da gjerne vise sin første brunst. Fjellstyret mener også at hensynet til friluftsliv og 

beitenæring tilsier at elgjaktstart utsetes til 10.10.  

*Fakta om elg- Hjorteviltportalen 

 

Vedtak: 

Som høringsvar oversendes Fjellstyrets vurderinger til kommunen. Enstemmig. 

 

 

 

 



 

Sak nr.    12/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Offentlig ettersyn- Detaljregulering for Finnvola midtre veg.  

Oversendelse fra Verdal kommune av 17.02.22, med høringsfrist 02.04.22 

Hjemmel: Fjellovens §12 grunndisponering 

Saksopplysninger:  

Planforslag som er utarbeidet av Sweco Norge AS, for Finnvola midtre øvre veglag. 

Planen omfatter utbygging av kjøreveg for 9 eksiterende hytter i sørvestre del av hyttefeltet Finnvola 

midtre. Ny vegtrace skal følge eksiterende grusstier og med stikkveger til hyttene. Adkomstveg er 

270 m og total lengde på stikkveger til hyttene er 250 m. Det er hytteeierne selv som ønsker 

etablering av veger. 

Saksbehandlers vurderinger: 

Planen for kjøreveg til 9 hytter er i et allerede eksisterende hyttefelt og begrensa innenfor et areal på 

82 da. Det er berørte hytteeierne som ønsker veg og i hovedsak skal vegtrace følge eksiterende 

grusstier. Med dette som bakgrunn ser saksbehandler ingen grunn til nærmere 

vurdering/kommentar til planen. 

Forslag til vedtak: 

Legges fram uten forslag. 

Styrets vurdering/begrunnelse. 

Fjellstyret kan ikke se at bygging av vegen har vesentlig betydning for de interesse som styret skal 

ivareta fordi hyttefeltet er anlagt fra før. 

 

Vedtak: 

Verdal Fjellstyre har ingen innvendinger mot framføring av veg til 9 eksiterende hytter i sørvestre 

del av Finnvola Midtre.  Enstemmig. 

 

 

 

 



 

Sak nr.    13/22                  Møtedato: 03.03.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes      Arkiv nr. 

 

Sakstittel: Ny vedbu Grønningenhytta 

Hjemmel: Fjellovens § 35. 

Saksopplysninger: Fjellstyre vedtok i sak 09/21 å bygge ny vedbu på Grønningenhytta for få mer 

plass til ved og utstyr til hytta. Det ble innhentet et pristilbud fra et byggefirma, men fjellstyret 

ønsket å få tilbud fra flere firma. Et så lite byggeprosjekt som ei lita vedbu og beliggende langt innpå 

fjellet er det i beste fall bare små byggefirma som er interessert i å ta på seg. Det ble derfor tatt 

kontakt med tre firma som igjen sa seg interessert i å gi et pristilbud ut fra beskrivelse og enkel 

tegning. 

Pr i dag er det mottatt pristilbud fra to firma. Det ene  fra Musum Byggservice AS på kr 107.105 pluss 

mva og det andre fra Trio Bygg AS på kr 181.800 pluss mva. Fra det tredje firma er det ikke mottatt 

noe pristilbud. 

Pristilbuda  ble framlagt i møtet. 

Forslag til vedtak: 

Saken legges fram uten for forslag  

Styrets vurdering/begrunnelse: 

Styret mener at begge firma som har levert pristilbud er godt skikket til å utføre oppdraget. Tilbud i 

pris blir derfor avgjørende for valg av firma. 

 Fjellstyret inn for å anta det rimeligste pristilbudet, som er fra Musum Byggservice AS v Håkon 

Musum på kr 107105 pluss mva.  

 Daglig leder formidler avgjørelsen til Musum Byggservice AS og avtaler videre framdrift.  

Styret mener prosjektet bør ferdigstilles i løpet av sommer/høst 2022. 

 

Vedtak: 

Fjellstyret vedtar å benytte pristilbudet fra Musum Byggservice AS v Håkon Musum på kr 107105 

pluss mva for oppføring av ny vedbu ved Grønningenhytta.  Daglig leder formidler avgjørelsen til 

Musum Byggservice AS og avtaler videre framdrift. Enstemmig. 

 

 



Sak nr.   Sak 14/22.                       Møtedato: 03.03.2022 

                                                  Arkiv nr. 

Sakstittel: Orienteringssaker. 

Hovedtrekk fra drifta - inne 

Daglig/ordnært kontorbeid 

Saksbehandling 

Påbegynt skriving av årsmelding 

Kontakt med regnskapsfører. 

Uformelt møte med Statskog/VB 

 

Hovedtrekk fra drifta – ute 

Arbeid på fjellstyrehytte inkl. 

snø og isrydding  

Arbeid med ved til hytter. 

 

 

 Ingeborg Østerås: 

Møte på telefon/teams med adm i NFS og adv Gresseth vedr Tromsdalsaken 

Anne Kolstad: 

Trekning av skolekonkuranse i forbindelse med Verdal Fjellstyre 100 år i 2021. 

Vinner i 9.klasse ble 9 C  ved Verdalsøra ungdomskole. (de var eneste klasse som hadde svart) 

Vinner i 6.klasse ble 6 A ved Verdalsøra barnekole ( her var det svar fra to klasser) 

 

Mail fra Stian Stensland av 28.02.22 vedr forslag om ”Kjentmannsfiskeren i Verdal” ble referert. 

 

 

 

 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 15/22 t.o.m 18/22. 

Dato: 21.04.22.  

Tidspunkt: 18:00 – 21:30 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Arild Stenberg                                                           personlig varamedlem 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

 

Andre: 

Jon Stamnes     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 

 



Sak nr.   15/22             Møtedato: 21.04.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoll fjellstyremøte 03.03.22 sak 05/22 t.o.m 14/22 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

Saksopplysninger:  

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 03.03.22 sak 05/22 t.o. m 14/22, er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing.  Etterpå lagt ut på fjellstyrets webside. 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 03.03.22 sak 05/22 t.o.m. 14/22 godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Styret er enig i forslag til vedtak. 

 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 03.03.22 sak 05/22 t.o.m. 14/22 godkjennes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.   16/22             Møtedato: 21.04.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Fjellstyrets årsmelding og regnskap for 2021 

Hjemmel: Fjellovens  § 11. 

Saksopplysninger:  

Viser til vedlegg av årsmelding og regnskap for 2021. 

Forslag til tekst til årsmelding er utarbeidet av saksbehandler og sendt leder til gjennomsyn, uten 

anmerkninger. 

Regnskapet for 2021 er som tidligere ført av Verdal driftlag v Roar Forbord.  

Regnskapet blir av regnskapskontoret overført til revisjon hos Deloitte, og vi får avvente 

revisjonsrapport.  

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Årsmelding foreslås vedtatt, og med forbehold om revisjonens godkjennelse foreslås Fjellstyrets 

regnskap 2021 vedtatt.  

Styrets behandling: 

I møte ble årsmelding gjennomgått og noen tilføyninger ble lagt til årsmelding. Regnskapet 2021 ble 

gjennomgått. Denne viser en samlet inntekt på 1769464 og samlet utgift er på 1455739, hvilket gir et 

årsresultat på pluss 313725. 

 Vedtak: 

Årsmelding vedtas og med forbehold om revisjonens godkjennelse vedtas Fjellstyrets regnskap 2021, 

Vedtak var enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr.   Sak 17/22.                       Møtedato: 21.04.2022 

                                                  Arkiv nr. 

Sakstittel: Orienteringssaker. 

Hovedtrekk fra drifta - inne 

Daglig/ordnært kontorbeid 

Møteprotokoll siste møte 

Saksbehandling 

Fullført skriving av årsmelding 

Kontakt med regnskapsfører. 

Årsmøte i Nord-Trøndelag fjellstyresamband 

Annonsetekst til Innherred om tilskudd fra fjellkassen 

 

Hovedtrekk fra drifta – ute 

Arbeid på fjellstyrehytter inkl. 

snø og isrydding  

Frakt av ved til hytter. 

Nedtransport av søppel/avfall fra hytter. 

Støvsuging/rengjøring av hytte. 

Rovviltarbeid for SNO. 

Sjekk av Finnvolastua før skoleklasse skal benytte hytta. 

Div oppsyn – Generelt grunnoppsyn- Sjekk av hogst Hestgreivoll 

 

 I. Østerås: 

Møter fysisk og på telefon/teams med adm i NFS , adv Gresseth, allmenninstyre Statskog, Verdalskalk og ordfører, 

kommuneadv. Verdal kommune  vedr Tromsdalsaken 

Annet 

Møtereferat fra årsmøte i Nord-Trøndelag fjellstyresamband 

 

 

 



Sak nr.   Sak 18/22.                       Møtedato: 21.04.2022 

                                                  Arkiv nr. 

Saker behandlet administrativt: 

1. Søknad 25.02.22 fra Harald Røstad på vegne av Alf Kålen om forlenget grunneiertillatelse for 

kjøring med snøscooter etter 15.04 i forbindelese med innvendig snekkerarbeid på hytte ved 

Grønningen. 

Saken ble forelagt fjellstyrets medlemmer på mail. Med bakgrunn i tilbakemelding fra Reindrifta om 

at de har rein i området og at kalving nærmer seg gis ikke forlenget grunneiertillatelse.Fjellstyret vise 

også til at det er hensynet til rein og kalving, som er bakgrunn for at kommunen har satt 15.04 som 

sluttdato for dispensasjon i  den innværende prøveperiode, som gir hytteeiere anledning til å benytte 

egen scooter til transport av utstyr og bagasje. Eventuelt behov for transport etter 15.04 henvises til 

leiekjører som kan kjøre ut april måned. 

 

2.  Søknad 05.04.22 fra Ola Lerfald om grunneiertillatelse til bruk av snøscooter til transport av 

materialer utstyr i forbindelse med forestående bygging av hytte. 

Uten at det går fram av søknaden blir den tolket som en søknad om grunneiertillatelse etter 15.04. 

Med bakgrunn i reinsdrifta holdning til søknaden i (sak1) gis det ikke grunniertillatelse til kjøring etter 

15.04. Det anmerkes at søker har tidligere fått grunneiertillatelse fram til nevnte dato, samt at han er 

grunneiertillatelse for å benytte helikopter i senere i år (Fjellstyresak 09/22 av 03.03.22). Eventuelt 

behov for transport etter 15.04 henvises til leiekjører som kan kjøre ut april måned. 

3.  Søknad fra Stian Stensland om spørsmål om mulighet til gratis fiske i forbindelse med 

isfiskekonkuranse på Skillevatnet i Inn Statsallmenning palmesøndag 10.04.22 

Saken ble forelagt fjellstyrets medlemmer på mail.  I tilbakemelding om at ingen medlemmer hadde 

innvendinger i mot at det gis adgang til gratis i forbindelse med arrangementet. Med dette som 

bakgrunn gis det gratis fiske forbindelse med isfiskekonkuransen palmesøndag. 

 

 

 

 

 

 

 

 



2022 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 19/22 t.o.m 24/22. 

Dato: 07.07.22.  

Tidspunkt: 16:00 – 18:00 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Arild Stenberg                                                           personlig varamedlem 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

 

Andre: 

Jon Stamnes, møtte ikke pga ferie   Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 



Møteprotokoll Verdal Fjellstyre 

Sak 19/22. Møteprotokoll 21.04.22  Møtested: Håndverkertorget, møterom. Møtedato: 07.07.22. 

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoll fjellstyremøte 21.04.22 sak 15/22 t.o.m 18/22. 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

Saksopplysninger:  

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 21.04.22 sak 15/22 t.o.m 18/22, er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing.  Etterpå lagt ut på fjellstyrets webside. 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 21.04.22 sak 15/22 t.o.m. 18/22 godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Styret er enig i forslag til vedtak. 

 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 21.04.22 sak 15/22 t.o.m. 18/22 godkjennes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr. 20/22 Grunneiertillatelse helikoptertransport Gulliksen          Møtedato: 07.07.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes                                                                        Arkiv nr. 

Sakstittel:    Søknad fra Gulliksen Tømrerservice v/Runar Gulliksen i mail av 22.02.22, om 
grunneiertillatelse til helikopterlanding hytte tilhørende Lise Olsem/Asgar Liff på nordsida av 
Grønningen i Hoås statsallm. I forbindelse med bygging av ny hytte er det behov for landing 1 dag i 
uke 31/22 og inntil 5 dager med landing i perioden senere i august og ut oktober 2022. 

Hjemmel: Fjellovens §12, 3.ledd ”Rett til å forby eller redusere motorferdsel i statsallmenning for 
andre enn Statskog, ligg til Fjellstyret.” 

Saksopplysninger: Bakgrunnen for søknad om bruk av helikopter og derved behov for 
grunneiertillatelse til landinger er, at tilsvarende søknad om grunneiertillatelse til landinger i 
perioden januar og ut mars 2022, jfr vedtak i fjellstyre sak 40/21 ikke kunne benyttes. Dette fordi 
vinterens snøforhold i Grønningenområdet ikke gjorde det mulig å utføre byggearbeid. 

Saksbehandlers vurderinger: 

For transport av materiell/utstyr for bygging av hytte på barmark er det av stor betydning at det 
benyttes lufttransport ved bruk av helikopter, slik som det søkes om. 

Søker oppgir som grunn for søknad at planlagt byggearbeid vinteren 2022 ikke lot seg gjennomføre 
på grunn av store snømengder, og at den gitte grunneiertillatelse fra Fjellstyret for helikopterlanding 
i sak 40/21, ikke vil bli benyttet. Det angis nå at bygging vil bli startet opp tidlig i august 2022 og at 
det er behov for 1 dags landing med helikopter i uke 31/22. Videre i perioden senere i august til 
utgangen av oktober antydes det behov grunneiertillatelse for landing med helikopter inntil 5 dager. 

Forslag til vedtak: 

Verdal fjellstyre gir Gulliksen Tømrerservice v/Runar Gulliksen med hjemmel i Fjellovens §12. 3ledd, 
tillatelse for landing med helikopter for transport i forbindelse med bygging på hytte til Lise 
Olsen/Ansgar Liff på nordsida av Grønningen. 

Grunneiertillatelse begrenses til maksimalt 6 selvvalgte dager: 

1 dag i uke 31/22 og videre tillatelse til landing inntil 5 dager i perioden senere i august t.o.m 
09.09.22 og 26.09.-31.10.22. 

Det settes begrensing i helikoptertransport i perioden 15.-31.08.22, ved at det ikke gis 
grunneiertillatelse for de dager det skal forgå samling av storfe i området. Gulliksen må selv avklare 
med Stiklestad seterlag angående aktuelle dager. 

Lastested for transporten er Kavelbrua i Inndal statsallm. Alternativt lastested kan være Skjetthullet 
når melkekyrne er tatt ned i slutten av august. 

Styrets behandling 

Styret er enig i saksbehandlers vurderinger og forslag som også er i tråd med tilsvarende søknader 
tidligere år. 



Vedtak: 

Verdal fjellstyre gir Gulliksen Tømrerservice v/Runar Gulliksen med hjemmel i Fjellovens §12. 3ledd, 
tillatelse for landing med helikopter for transport i forbindelse med bygging på hytte til Lise 
Olsen/Ansgar Liff på nordsida av Grønningen. 

Grunneiertillatelse begrenses til maksimalt 6 selvvalgte dager: 

1 dag i uke 31/22 og videre tillatelse til landing inntil 5 dager i perioden senere i august t.o.m 
09.09.22 og i perioden 26.09.-31.10.22. 

Det settes begrensing i helikoptertransport i perioden 15.-31.08.22, ved at det ikke gis 
grunneiertillatelse for de dager det skal forgå samling av storfe i området. Gulliksen må selv avklare 
med Stiklestad seterlag angående aktuelle dager. 

Lastested for transporten er Kavelbrua i Inndal statsallm. Alternativt lastested kan være Skjetthullet 
når melkekyrne er tatt ned. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 21/22. 

Søknader om tilskudd allmennyttige formål 2022.                             Møtedato: 07.07.22.   

Saksbehandlere: Anne Kolstad og Ingeborg Østerås 

Hjemmel: Fjellovens § 11 

Saksopplysninger/ forslag til vedtak: 

Det har kommet inn 8 søknader innen fristens utløp. Alle disse søknadene vurderes å tilfredsstille 
krav til utforming og kan dermed behandles. En av søknadene behandles i stedet vurderes etter 
ordningen Tilskudd til næringsformål. Totalt omsøkt beløp er kr 157 000,-. I tillegg er det en søknad 
uten klart definert søknadsbeløp. Total pott til fordeling er inntil kr 50 000,- 

Søknadene er behandlet i hht Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål: 

1.Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår jakt, fiske, 
friluftsliv, veier, idrett m.m. 

2.Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode kan også tildeles midler. 

3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke. 

I tillegg er følgende tatt med i vurderingen: 

· Tiltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 

· Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger 

Forslag til vedtak 

Dato Søker Formål Søknadsbeløp Innstilling 

A 16.03 Vinne Skilag ATV for skiløypepreparering Kr 10 000,- Kr 0,- Innvilges ikke 

B 01.04. Jan Erik Kjesbu Tak/kledning på Landfallvollen Kr 5000,- Kr 0,- Behandles ikke 

C 06.04. Leksdal jaktskytterlag Vedlikehold skytebane Kr 5000,- Kr 5000,- Innvilges 

D 07.04. Stiklestad Skole Skoleforskning sjøørret Kr 7000,- Kr 5000,- Innvilges delvis 

E 09.04. Verdal Jeger og fiskerforening Rehabilitering Trapbane Tromsdalen Kr 50 000,- Kr 5000,- 
Innvilges delvis 

F 16.04. Sigrun Storholmen Husene på Karmhusvollen Kr 30 000,- Kr 0 ,- Innvilges ikke 

G 27.04. Jakt i Verdal Skuddpremieordning Uspesifisert (10 000,-) Kr 12 000,- Innvilges 



H 16.05. Kavelbrua vegforening Ekstraordinært vegvedlikehold 50 000,- Kr 18 000,- Innvilges delvis 

Saksbehandlers vurdering 

Følgende tiltak innvilges 

C. Vedlikehold skytebane. 

Tiltaket prioriteres til anlegg og aktivitet tilknyttet jakt i Leksdal og har dermed første prioritet ihht 
retningslinje 1. Aktiviteten er åpen for alle og søknadssummen er begrenset til utgifter tilknyttet 
oppgradering/vedlikehold. 

G. Jakt i Verdal 

Prosjektet har som formål å begrense predasjon på jaktbart vilt. Aktiviteten kan foregå både i og 
utenfor statsallmenning og støttes av flere aktører. Verdal fjellstyres andel vurderes å gå til aktivitet 
tilknyttet jakt i statsallmenning og innvilges dermed med første prioritet ihht retningslinje 1. Innvilget 
beløp økes noe fra 2021. 

Følgende tiltak innvilges delvis 

H. Ekstraordinært vegvedlikehold av Kavelbruvegen. 

Vegen vurderes å være nødvendig for aktiviteter tilknyttet Statsallmenningen og prioriteres derfor 
med første prioritet ihht retningslinje 1. Det er stor utfart til Kavelbrua og det anses nødvendig å 
gjøre tiltak. 

Tiltaket gjennomføres nedenfor vegskillet, i vegen Åsan. Siden veg og tilhørende drenering ikke er 
dimensjonert for store nedbørsmengder bør det planlegges tiltak som kan gjøre vegen mer robust og 
tilpasset forventet klima. 

E. Rehabilitering Trapbane Tromsdalen 

Skytetreninga som foregår på banen regnes å være en investering tilknyttet jakt både i og utenfor 
statsallmenning. Fjellstyrets andel regnes å være en liten del som angår jakt i statsallmenning og 
derfor kan prioriteres ihht retningslinje 1. 

D. Skoleforskning sjøørret 

Denne investeringen vurderes å kunne bidra til økt kunnskap om naturmangfold og økt interesse for 
fisk og er derfor et tiltak Verdal Fjellstyre ønsker å støtte. Fjellstyret ønsker at oppvoksende 
generasjon får større interesse for fisk og fiske siden dette er en aktivitet det ønskes mer av i 
statsallmenningene. Tiltaket kan relateres til en aktivitet som foregår i statsallmenningene, men kan 
også prioriteres ihht retningslinje 2 som et tiltak som kommer allmenningsbygda til gode. 

Følgende tiltak innvilges ikke 

F. Husene på Karmhusvollen 

Ihht retningslinje 3 prioriteres tiltaket ikke. Tiltaket er også delvis gjennomført. 



B. Tak/kledning på Landfallvollen 

Tiltaket vurderes i ordningen Tilskudd til næringsformål/ Ihht retningslinje 3 prioriteres tiltaket ikke. 

A. ATV for skiløypepreparering 

Siden Fjellstyret har mottatt søknad om beløp flere ganger større enn potten som deles ut er det ikke 
ønskelig å prioritere tiltak med forbehold. 

Frist for gjennomføring og rapportering: 

Det leveres en kort rapport med regnskap før utbetaling. Innkjøp av varer dokumenteres med kopi av 
kvittering. 

Styrets vurdering og begrunnelse 

Styret mener at hele summen på kr 50 000 bør fordeles. 

Styret er stort sett enig i saksbehandlernes vurderinger og forslag, men ønsker å øke tildelingssum til 
Stiklestad skole og Jakt i Verdal da midler som stilles til rådighet har rom for dette. For å tildele 
midler til Kavelbruvegen ønsker styret mer informasjon om drift og økonomi for Kavelbruvegen. 
Representant for Kavelbruvegen inviteres på neste styremøte for å orientere. 

Vedtak 

Dato      Søker                       Formål Søknadsbeløp                                             Vedtak 

A 16.03 Vinne Skilag        ATV for skiløypepreparering Kr 10 000,- Kr 0,-       Innvilges ikke. 

B 01.04. Jan Erik Kjesbu   Tak/kledning på Landfallvollen Kr 5000,- Kr 0,-     Behandles ikke, vurderes 
under næring i sak 22/22 

C 06.04. Leksdal jaktskytterlag        Vedlikehold skytebane Kr 5000,-             Kr 5000,- Innvilges. 

D 07.04. Stiklestad Skole    Skoleforskning sjøørret Kr 7000,-                          Kr 7000,- Innvilges. 

E 09.04. Verdal Jeger og fiskerf.  Rehab. Trapbane Tromsdalen Kr 50 000,-    Kr 5000,- Innvilges delvis. 

F 16.04. Sigrun Storholmen       Husene på Karmhusvollen Kr 30 000,-           Kr 0 ,-        Innvilges ikke. 

G 27.04. Jakt i Verdal Skuddpremieordning Uspesifisert (10 000,-)                 Kr 15 000,- Innvilges. 

H 16.05. Kavelbrua vegforening Ekstraordinært vegvedlikehold 50 000,-     Kr 18 000,- Behandling 
utsettes inntil flere opplysninger foreligger 

Frist for gjennomføring og rapportering: 

Det leveres en kort rapport med regnskap før utbetaling. Innkjøp av varer dokumenteres med kopi av 
kvittering. 

 



 

Sak 22/22. 

Søknader om tilskudd til næringsformål 2022.                                                    Møtedato: 07.07.22 

Saksbehandlere: Jon Stamnes og Einar A. Tromsdal 

Før saken ble behandlet i styret ble leder Ingeborg Østerås vurdert som inhabil, og var følgelig ikke 
med i behandling av sak 22/22 

Hjemmel: Fjellovens § 11 

Saksopplysninger 

Dato              Søker                         Formål                                                               Søknadsum 

20.05.        Stiklestad seterlag     Innkjøp av materiell tilFornying av gjerde           16500 

                    v/ Leif J. Berg av gjerder rundt hytter på Tortåsen og nye 

                     gjerdepåler til sperregjerde Hellbergskardet til  Tronesslettet  

                      i Hoås statsallm. 

 

20.05.          Stiklestad seterlag Driftstilskudd til gjeting av storfe                             15000 

                      v/ Leif J. Berg 

Søknaden er to-delt. Første del av søknaden gjelder søknad om tilskudd til innkjøp av gjerdemateriell 
til fornying av gjerder rundt hytter på Tortåsen, planlagt utført i 2022, samt fornying av gjerdepåler 
for sperregjerde Hellbergskaret til Tronesslettet i Hoås statsallm. Det siste er planlagt utført i 2023. 

Det antydes en samla kostnad for begge gjerdeprosjekt på kr 40000, og det søkes om tilskudd på kr 
16500. 

Saksbehandlers vurdering 

Begge gjerdeprosjekt anses som nødvendig oppgradering av materiell til eksisterende gjerder og 
saksbehandler går inn for å foreslå at søknadssum på kr 16500 innvilges. 

Andre del av søknaden omhandler spørsmål om tilskudd til gjeting av storfe som slippes på fjellbeite i 
regi av Stiklestad seterlag. Det oppgis i søknaden at de har en utgift på kr 40000/år til gjeting og det 
søkes om kr 15000 for 2022. Laget angir i søknaden at de er klar over at de her søker om tilskudd til 
driftsutgifter og ikke til investering, slik det er lagt opp til i fjellstyrets kriterier for tilskudd til 
næringsformål. 

Saksbehandler finner av prinsippielle grunner det ikke riktig å gi støtte til omsøkte formål, som er å 
anse som ren driftstøtte. Søknaden foreslås derfor avslått. 



 

Styrets vurdering/begrunnelse 

Styret mener det er beklagelig at det er kommet inn få søknader og at midlene som er stilt til 
rådighet ikke kommer næringslivet i allmenningsbygdene til gode. Styret må i etterkant vurdere 
retningslinjer og om potensielle søkere virkelig nåes. 

Styret er enig i saksbehandlernes vurderinger og forslag. 

Styret er enig i at søknad fra Jan Erik Kjesbu må vurderes under støtte til næringsformål, men ønsker 
flere opplysninger i før søknad som omhandler støtte til tak/kledning på Landfaldvollen 
sluttbehandles. 

Vedtak 

Stiklestad seterlag innvilges støtte til gjerdemateriell på kr 16 500. 

Stiklestad seterlag innvilges ikke søknad om støtte til gjeting. 

Frist for gjennomføring og rapportering: 

Det leveres en kort rapport med regnskap før utbetaling. Innkjøp av varer dokumenteres med kopi av 
kvittering. 

 

Evt tilskudd til Jan Erik Kjesbu stilles i bero inntil ytterligere opplysninger er innhentet mht eierskap 
og bruk av huset. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 23/22 Orienteringssaker                                                                         Møtedato: 07.07.22. 

· Anne orienterte fra seminar/årsmøte i Norges fjellstyresamband. Anne og Ingeborg (seminar) deltok 
fra Verdal fjellstyre. 

· Rådyrkvoter 

· Daglig leder har informert leder om at han har gjennomført rundvasking av Finnvolahytta 

 

 

Sak 24/22 Eventuelt 

· Mobildekning i fjell og utmark generelt og statsallmenninger spesielt: 

styret har tidligere tatt dette opp, men vår oppfatning er at det ikke skjer mye mht mobildekning i 
fjellet i Verdal. Styret mener dette er en viktig sak for alle som ferdes i fjellet (HMS) og for å kunne 
bruke nyeste innen teknologi for tilsyn med bufe i utmark. Fjellstyret ønsker å stå i spissen for en 
offensiv for om mulig å påvirke til at god mobildekning blir en realitet. Styret mener imidlertid at det 
vil være en fordel at det er en bred allianse som står bak, og ber 

lag og foreninger i Verdal og ber om tilbakemelding fra dem innen 18.august om de ønsker å støtte 
vårt arbeide med å få til mobildekning i fjellet i Verdal. Dette for at vi på neste styremøte kan vurdere 
videre henvendelser for å søke å få gjennomføring. 

· Nettside: oppfattes som lite oversiktlig og styret mener oppdatering bør vurderes. Daglig leder bes 
om å legge fram sak i neste styremøte som inneholder opplysninger om kostnader/fordeler/ulemper 
med dagens ordning kontra å knytte seg til Norges fjellstyresamband sin ordning med nettside 

· Facebookdrift: det er få innlegg på facebooksida til Verdal fjellstyre. Styret mener det er uheldig at 
vi ikke bruker sosiale medier til informasjon ut til brukere av statsallmenningene. Daglig leder bes om 
å legge fram sak i neste styremøte som hvordan drift av sosiale medier kan legges opp. 

· Åpningstider fjellstyrekontoret: styret er opptatt av at fjellstyret skal være tilgjengelig og yte god 
service. Styret mener at det bør settes faste åpningstider for fjellstyrekontoret. Daglig leder bes om å 
legge fram sak i neste styremøte hvor det gjøres vurderinger rundt åpningstider og tilgjengelighet. 

· Neste styresmøte: torsdag 18.august 

 

 

 

 

 



2022 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 25/22 t.o.m 35/22. 

Dato: 18.08.22.  

Tidspunkt: 16:00 – 18:00 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Ingeborg Østerås    leder 

Anne Kolstad     medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Varamedlem for Kolstad kunne ikke møte.  Østerås forfall meldt så sent at vara ikke ble forsøkt 

innkallet. 

Andre: 

Jon Stamnes,     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 



Innledningsvis på møte fikk Fjellstyret informasjon fra leder i Kavelbrua vegforening, Harald 

Røstad. Bakgrunn for dette var at fjellstyret i forbindelse med behandling av sak 21H/22 om 

tilskudd, ønsket å få flere opplysninger knyttet til søknaden fra vegforeninga. 

Kavelbruvegen går fra brua over Inna til Kavelbrua i Inndal statsallm og er på 4,9 km av dette 

er ca 2/3 på statsallmgrunn. 

Røstad ga hadde et innlegg  med ”power pointpresentasjon”, som fjellstyret vil få tilsendt på 

mail. I første rekke har vegforeninga planer om å få ”pigga” og gravd ny veigrøft fra vei 

krysset ved Fagerlia og ned til ferista ved Setran. Dette er nødvendig for å prøve å eliminere 

faren for at veien blir ødelagt av store nedbørsmengder i den bratte bakken opp fra ferista. 

Det er dette arbeidet som de i år ble søkt om tilskudd fra Fjellkassen, 

Arbeidet som det ble søkt om i 2021,(og bevilget tilskudd fra Fjellkassen) vedr utvidelse av 

parkeringsplass ved Kavelbrua, er kommet i gang ved at det meste av skogen er hogget. For 

erdigstilling av ny parkering er målet å bli ferdig innen 1.oktober. 

Videre framtidige planer for utbedring av Kavelbruvegen er ny veggrøft og ny stikkrenne i 

”Annika-dalen” nord for Setran.  Ny vinterparkering på gammel velteplass nord for gammel 

kvigesamletrø. Ny tt bærelag og toppdekke fra brua over Inna til krysset Åsan/Sneringen. Ny 

ferist ved Setran  i samarbeid med Sørfjella bruksbr saubeitelag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 25/22. Møteprotokoll 07.07.22  Møtested: Håndverkertorget, møterom. Møtedato: 18.08.22. 

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoll fjellstyremøte 21.04.22 sak 19/22 t.o.m 24/22. 

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 07.07.22 sak 19/22 t.o.m 24/22, er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing.  Etterpå lagt ut på fjellstyrets webside. 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 07.07.22 sak 19/22 t.o.m. 24/22 godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Ingen merknader. 

 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 07.07.22 sak 19/22 t.o.m. 29/22 godkjennes, enstemmig.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr.   26/22             Møtedato: 18.08.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Behandling  tilskuddsøknad  fra Kavelbrua vegforening på grunnlag av 

opplyninger.  

 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

Saksopplysninger:  

(Sak 21H/22. Vedtak: Kavelbrua vegforening Ekstraordinært vegvedlikehold 50 000,-     Kr 18 000,- 
Behandling utsettes inntil flere opplysninger foreligger) 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Ingen 

 

Styrets behandling: 

Saken foreslås utsatt. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.   27/22             Møtedato: 18.08.22 

Saksbehandler:  Jon Stamnes/Einar Tromsdal  Arkiv nr. 

Sakstittel: Behandling av tilskuddsøknad fra Jan E. Kjesbu om tilskudd til vedlikehold hus på 

Landfallvollen, Leksdal statsallm. (Utsatt i sak 21/22 i påvente av nye opplysninger. 

Opplysninger fra søker mottatt i mail av 22.07.22.) 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

Saksopplysninger:  

Saken ble behandlet i sak 21B/22 

Tiltaket vurderes i ordningen Tilskudd til næringsformål/ Ihht retningslinje 3 prioriteres tiltaket ikke. 

Behandles ikke, vurderes under næring i sak 22/22 

I mail av 22.07.22 har Jan E. Kjesbu opplyst at han selv ikke benytter huset på Landfallvollen,  

men at han leier bort jord til  Stian Hårberg, og at det er Hårberg som benytter huset på 

Landfallvollen i forbindelse med tilsyn av sauer som han har på beitet i statsallmenningen og 

slipper sammen med andre i regi av Henning og Leksdal saubeitelag. 

Bortleie av egen jord/dyrka mark og bortleie av bruksrett i statsallmenning er ikke koblet 

sammen, i det Fjellovens §2 sier: 

Rett som er knytta til jordbrukseigedom kan berre utnyttast så langt det skjer i tilknyting til drifta av 
eigedomen som jordbruk, og så lenge eigedomen vert driven som jordbruk. Med dei unntak som går 
fram av lova her, kan slik rett ikkje avhendast, leigast bort eller krevjast avløyst mot vederlag. 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Søknaden kan ikke betraktes å komme inn under tilskudd til næringsformål. Det ytes ikke tilskudd 

omsøkt formål. 

 

Styrets behandling: 

Styret slutter seg til saksbehandlers vurdering, men legger vekt på at søker ikke benytter seterhuset 

selv til næringsformål,  bruken betraktes som privat. Private forhold vedrørende hus i 

statsallmenning prioriteres ikke i kriterier for midler fra fjellstyrekassen. 

Vedtak: 

Søknaden kan ikke betraktes å komme inn under tilskudd til næringsformål. Det ytes ikke tilskudd 

omsøkt formål, enstemmig. 

Vedtak etter §11 i Fjelloven (Tilskudd) kan ikke påklages. 



Sak nr.   28/22             Møtedato: 18.08.22 

Saksbehandler:  Jon Stamnes                             Arkiv nr. 

Sakstittel: Klage fra Sigrun Storholmen  av 01.08.22, vedr behandling av søknad om tilskudd 

til vedlikehold av gamle seterhus på Karmhusvollen i Leksdal statsallm, jfra sak 21F/22 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

Saksopplysninger:  I mail  har Storholmen opplyst at vedlikeholdprosjektet på 

Karmhusvollen gjelder de gamle seterhua, og ikke det huset som står åpent på for 

allmennheten. Storholmen har opplyst at arbeidet ikke er starta opp, det er kun noen trær som 

er hogget i nærheten av vollen, med tanke på bruk, samt noen annet som er fraktet innom til 

vollen på vinterføre. 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Saksbehandler har i forbindelse med sak 21F/22 har tolket opplysninger i søknad fra Storholmen, 

som om at arbeidet allerede på påbegynt, samt henvist til retningslinjene for tildeling av tilskudd 

(Ihht retningslinje 3 prioriteres tiltaket ikke. Tiltaket er også delvis gjennomført.) 

Vedtak etter §11 i Fjelloven om ”disponering av midlene i Fjellkassen” (Tilskudd) viser seg  å  ikke kan 

påklages. (Det var derfor feil opplysning som ble gitt i svar til Storholmen vedr sak 21F/22.) 

Storholmens klage inneholder ikke tekst som tolkes som klage, men kun nye opplysninger. 

Vedtak i sak 21F/22 foreslås opprettholdt. 

Styrets behandling: 

Fjellstyret har ingen merknader til saksopplysningene, men vil tilføye at det anser søknaden å  

omfatte private forhold omkring vedlikeholdsarbeidet på husa på vollen. Private forhold vedrørende  

hus i statsallmenning prioriteres ikke i kriterier for midler fra fjellstyrkassen. Fjellstyret har heller ikke 

avsatt nok midler til å dekke alle søknader til allmennyttige formål. 

 

Vedtak: 

Vedtak i sak 21F/22 om ikke å innvilge tilskudd opprettholdes, enstemmig. 

 

 

 

 

 



Sak nr.   29/22             Møtedato: 18.08.22 

Saksbehandler: Styret i møtet                                      Arkiv nr. 

Sakstittel: Evaluering av ordning, herunder kriterier for tildeling av tilskudd fra fjellkassen jrf 

sak 7/22. 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

 

Saksopplysninger:  
 

Forslag lagt fram i møte vedtatt enstemmig: 

5. Tilskudd til allmennyttige formål  
Fjellstyret har mulighet til å bevilge inntil 5 % av fjellstyrekassens bruttoinntekt til 
allmennyttige formål.  
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 50 000 etter søknad til allmennyttige formål i 
allmenningsbygdene. Midlene tildeles etter søknad 
 

Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  
1.Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår 
jakt, fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2.Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode kan også tildeles midler. 
3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke.  
 

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.april  2022.  
  

6. Tilskudd til næringsformål  
Fjellstyret skal arbeide for å sikre at allmenningen blir brukt på en måte som fremmer 
næringslivet i bygda og kan bevilge midler til tiltak som styrker næringsgrunnlaget i de 
bygdene som har rett til allmenningsbruk jf  Fjellovens §§ 2 og 11 
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 150 000  til disposisjon til næringsformål i 
allmenningsbygdene.  Midlene tildeles etter søknad. 
 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
1.Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare 
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2.Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler. 
3. Investeringstiltak prioriteres. 
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Søknaden må inneholde:  

• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.april  2022  
 

Generelt for begge: 

- Tiltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 

Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

 

Saken legges fram uten innstilling 

 

Styrets behandling: 

Saken foreslås utsatt. 

 

Vedtak: 

Saken utsettes, enstemmig. 
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Sak 30/22. 

Mobildekning i fjellet, jfr sak 24/22. 

· Mobildekning i fjell og utmark generelt og statsallmenninger spesielt: 

styret har tidligere tatt dette opp, men vår oppfatning er at det ikke skjer mye mht mobildekning i 
fjellet i Verdal. Styret mener dette er en viktig sak for alle som ferdes i fjellet (HMS) og for å kunne 
bruke nyeste innen teknologi for tilsyn med bufe i utmark. Fjellstyret ønsker å stå i spissen for en 
offensiv for om mulig å påvirke til at god mobildekning blir en realitet. Styret mener imidlertid at det 
vil være en fordel at det er en bred allianse som står bak, og ber 

lag og foreninger i Verdal og ber om tilbakemelding fra dem innen 18.august om de ønsker å støtte 
vårt arbeide med å få til mobildekning i fjellet i Verdal. Dette for at vi på neste styremøte kan vurdere 
videre henvendelser for å søke å få gjennomføring. 

Saksopplysning. 

(Beslutting  i fjellstyremøtet 07.07.22 er sendt Verdal kommune, Værdalsbruket, Verdal bondelag, 

Vuku Landbrukslag, Verdal jeger og fikserforening, Verdal Røde kors) 

Pr. i dag 18.08.22 er mottatt tilbakemelding fra Grønningen Hytteeierforening og Verdal jeger ogfisk., 

Verdal Bondelag, Vuku Landbrukslag, Øystre Finnvola hytteeierforening, Verdal Røde kors. om at de 

alle støtter fjellstyret. Fra kommunen og Værdalsbruket har det ikke kommet svar 

Styrets behandling. 

Saken foreslås utsatt. 

Vedtak. 

Saken utsettes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 31/22. 

Fjellstyrets webside  jfr sak 24/22. 

· Nettside: oppfattes som lite oversiktlig og styret mener oppdatering bør vurderes. Daglig leder bes 
om å legge fram sak i neste styremøte som inneholder opplysninger om kostnader/fordeler/ulemper 
med dagens ordning kontra å knytte seg til Norges fjellstyresamband sin ordning med nettside 

Saksopplysninger. 

Eventuelt endring av ny leverandør av webside (Gasta media er kontaktet) Gasta media er et firma 

lokalisert i Sogndal som har utviklet ”malen” NFS og en del andre fjellstyrers websider. Den 12.08.22 

fikk vi fått svar Gasta  med opplysninger om priser etc, ved å velge de som leverandør. Mailen fra 

Gasta er sendt fjellstyrets medlemmer til orientering 

Fjellstyret har hatt Firmanett som leverandør av domene og webside siden ca 2010. 

Sidene betraktes som oppdaterte og er i utgangspunktet enkle å redigere. Årlig avgift betales en gang 

i året og er betalt fram til juni 2023. 

 Styrets behandling 

Saken foreslås utsatt. 

Vedtak. 

Saken utsettes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 32/22. 

Fjellstyret på ”Facebook”  jfr sak 24/22. 

· Facebookdrift: det er få innlegg på facebooksida til Verdal fjellstyre. Styret mener det er uheldig at 
vi ikke bruker sosiale medier til informasjon ut til brukere av statsallmenningene. Daglig leder bes om 
å legge fram sak i neste styremøte som hvordan drift av sosiale medier kan legges opp. 

Saksopplysninger 

Daglig leder befatter seg ikke med Facebook og har ikke forslag til annet en at styreleder eller andre i 
fjellstyret får være ansvarlig for  drift  av Fjellstyrets ”Facebook” side. 

Styrets behandling 

Saken foreslås utsatt. 

Vedtak. 

Saken utsettes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 33/22.  

 

Fast kontordag  jfr sak 24/22, 

· Åpningstider fjellstyrekontoret: styret er opptatt av at fjellstyret skal være tilgjengelig og yte god 
service. Styret mener at det bør settes faste åpningstider for fjellstyrekontoret. Daglig leder bes om å 
le 

Saksopplysning 

Daglig leder foreslår tirsdager som ”fast kontordag”  mellom kl 09:00- 15:00, (forutsatt at ikke andre 
nødvendig gjøremål må prioriteres) 

Styrets behandling 

Saken foreslås utsatt. 

Vedtak. 

Saken utsettes, enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 34/22 

 

Referatsaker 

1.Mail 21.07.22 fra Leksdal jaktskytterlag,med vedlegg av dokumentasjon for utbetaling av tilskudd    

jfr sak 21C/22 på kr 5000. 

2.Brev av 28.06.22 fra Statskog om utbetaling av tilskudd til refusjon for oppsyn i 2022. 

3.Mail av 08.07.22 fra Stiklestad seterlag, rapport om antall kviger sluppet på beite 2022 (134 stk) 

4. Revisjonsberetning av 24.06.22 fra Deloitte vedr Fjellstyrets regnskap for 2021. 

5. Mail av 24.06.22 til Statskog med oversendelse av revisjonberetning av regnskap for 2021. 

6. Mail av 05.08.22 til Verdal kommunestyre med oversendelse av Fjellstyrets regnskap/årsmelding 

til orientering, 

 

 

Sakstittel: Orienteringssaker 

Hovedtrekk fra drifta - inne 

- Ordinært kontorarb. Kontakt med regnskapfører- revisor- henvendleser på tlf/sms –mail fra ”publikim” 

-Jaktkort småvilt – utsending av tilbu/- registr av innbet/- påskrift av kort 

- Gps koordinater for rypetakslinjer/kontakt med taksører 

-Konttakt opp mot Hønsefuglportalen  for å få lagt inn rypetakstlinjer  

Hovedtrekk fra drifta – ute 

Rovviltkontaktoppdrag, obduksjon- dna innsamling 

Generelt grunnoppsyn 

Rydding etter hogst Hestgreivollen 

Tilsyn hytter  

Rydding rundt hytter 

Beising vegger/terrasse Finnvolastua 

 

Sak 35/22. 

Eventuelt 

Neste fjellstyremøte 01.09.22 kl 18.  

Saker: Utsatte saker fra dagens møte samt, storviltkvoter og rypekvoter 



Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 36/22 t.o.m 46/22. 

Dato: 01.09.22.  

Tidspunkt: 14:30 – 18:30 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Anne Kolstad     medlem 

Terje Aksnes     nestleder 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Danielsen forfall meldt så sent at vara ikke ble forsøkt innkallet. 

Andre: 

Jon Stamnes,     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Innledningsvis på møtet var Anders Børstad fra Værdalsbruket invitert av adm. 

til å informere fjellstyret i plenum om resultatet av året rypetakst i forbindelse 

med at VB og Fjellstyret gjennom mange år har hatt tradisjon for samarbeid om  

rypetakst i Verdalfjella og å komme fram til felles ”Bag limit”  for årets rypejakt 

(Kvoter) Resultatet av årets takst viser en overraskende stabil rypestamme. 

Faktisk har det vært svært stabilt siden 2018. 

Børstad ga også Fjellstyret informasjon omkring ny felles bestandsplan for elg 

for ”Øvre Verdal tildelingsområde” for årene 2022-25.  Planen er godkjent av 

kommunen. En plan som omfatter Værdalsbruket, private eiendommer og alle 

statsallmenninger unntatt Volhaug. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 36/22. Møteprotokoll 18.08.22                                                                           Møtedato: 01.09.22. 

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoll fjellstyremøte 18.08.22 sak 25/22 t.o.m 35/22. 

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 18.08.22 sak 24/22 t.o.m 35/22, er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing.  Etterpå lagt ut på fjellstyrets webside. 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 18.08.22 sak 25/22 t.o.m. 35/22 godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Ingen merknader. 

 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 18.08.22 sak 25/22 t.o.m. 35/22 godkjennes, enstemmig.  

Protokoll utlegges på www.verdalfjellstyre.no 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 37/22  

Sak nr.  37/22             Møtedato: 01.09.22 

Saksbehandler:  Styret i møte     Arkiv nr. 

Sakstittel: Behandling  tilskuddsøknad  fra Kavelbrua vegforening etter nye opplyninger fra 
vegforeninga i møte 18.08.22.   Utsatt sak 26/22 

 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

Saksopplysninger:  

(Sak 21H/22. Vedtak: Kavelbrua vegforening Ekstraordinært vegvedlikehold 50 000,-     Kr 18 000,- 
Behandling utsettes inntil flere opplysninger foreligger) 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Ingen 

Styrets behandling: 

Etter ytterligere opplysninger om drift av Kavelbruvegen, og spesielt om omsøkt prosjekt, innvilges 
støtte ved at det avsatte beløp i sak 21H/22 kr 18000 gis som tilskudd. Prosjektet det søkes om 
midler til kommer inn under pkt 1 i retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål. 
Midlene forutsettes  brukt på den delen av veien som ligger på statsallmenningen. 

Vedtak:  

Det bevilges kr. 18000 til Kavelbrua vegforening til ekstraordinært vegvedlikehold jfr søknad  Midlene 
forutsettes brukt på statsallmenningsgrunn, enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.   38/22             Møtedato: 01.09.22 

Saksbehandler: Styret i møtet                                      Arkiv nr. 

Sakstittel: Evaluering av ordning, herunder kriterier for tildeling av tilskudd fra fjellkassen jrf 

sak 7/22. Utsatt sak 29/22. 

Hjemmel:  Fjellovens §11 

 

Saksopplysninger:  
 

Forslag lagt fram i møte vedtatt enstemmig: 

7. Tilskudd til allmennyttige formål  
Fjellstyret har mulighet til å bevilge inntil 5 % av fjellstyrekassens bruttoinntekt til 
allmennyttige formål.  
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 50 000 etter søknad til allmennyttige formål i 
allmenningsbygdene. Midlene tildeles etter søknad 
 

Retningslinjer for tildeling av midler til allmennyttige formål:  
1.Midlene skal prioriteres aktiviteter og anlegg i statsallmenninger i Verdal, som angår 
jakt, fiske, friluftsliv, veier, idrett m.m.   
2.Andre tiltak som kommer hele allmenningsbygda til gode kan også tildeles midler. 
3. Tiltak på privat eiendom prioriteres ikke.  
 

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  
Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no   innen 20.april  2022.  
  

8. Tilskudd til næringsformål  
Fjellstyret skal arbeide for å sikre at allmenningen blir brukt på en måte som fremmer 
næringslivet i bygda og kan bevilge midler til tiltak som styrker næringsgrunnlaget i de 
bygdene som har rett til allmenningsbruk jf  Fjellovens §§ 2 og 11 
  
Verdal fjellstyre stiller i 2022 inntil kr 150 000  til disposisjon til næringsformål i 
allmenningsbygdene.  Midlene tildeles etter søknad. 
 

Retningslinje for tildeling av midler til næringsformål:   
1.Midlene skal prioriteres bærekraftig næringsaktivitet som benytter fornybare 
ressurser i eller knyttet til statsallmenninger.  
2.Annen næringsvirksomhet i allmenningsbygdene kan også tildeles midler. 

mailto:verdal@fjellstyrene.no


3. Investeringstiltak prioriteres. 
  

Søknaden må inneholde:  
• Beskrivelse av tiltaket  
• Tidspunkt for gjennomføring av tiltaket  
• Kostnadsoverslag  
• Finansieringsplan  
• Søknadssum  

Send søknaden til verdal@fjellstyrene.no  innen 20.april  2022  
 

Generelt for begge: 

- Tiltak som allerede er gjennomført støttes ikke. 

Det gis ikke støtte til tiltak som kan dekkes av rettighetsbaserte offentlige støtteordninger 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

 

Saken legges fram uten innstilling 

 

Styrets behandling: 

I forbindelse med årets behandling av innkomne søknader om tilskudd tilnæringsformål kom det ikke 

inn noen søknad ved første søknadsfrist. Fristen ble forlenget med en måned og da kom det inn kun 

søknad fra en søker. Styret lurer på årsaken til dette, og vil inn før neste utlysning bedre 

”markedsføringa” av tilbudet om tilskudd til næringsformål fra fjellkassen, ved å bekjentgjøre 

tilbudet gjennom kommunen (nyhetsbrev fra landbrukseteaten), bondeorganisasjonene og 

allmenningstyrer.  

Vedtak: 

Fjellstyre vil før neste utlysning bedre ”markedsføringa” av tilbudet om tilskudd til næringsformål fra 
fjellkassen, ved å bekjentgjøre tilbudet foruten egen webside også gjennom kommunen, og direkte til 
bondeorganisasjonene og allmenningstyrer. Enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

mailto:lverdal@fjellstyrene.no


 

Sak 39/22.                                                                                                                     Møte 01.09.2022 

Mobildekning i fjellet, jfr sak 24/22. Utsatt sak 30/22 

· Mobildekning i fjell og utmark generelt og statsallmenninger spesielt: 

styret har tidligere tatt dette opp, men vår oppfatning er at det ikke skjer mye mht mobildekning i 
fjellet i Verdal. Styret mener dette er en viktig sak for alle som ferdes i fjellet (HMS) og for å kunne 
bruke nyeste innen teknologi for tilsyn med bufe i utmark. Fjellstyret ønsker å stå i spissen for en 
offensiv for om mulig å påvirke til at god mobildekning blir en realitet. Styret mener imidlertid at det 
vil være en fordel at det er en bred allianse som står bak, og ber 

lag og foreninger i Verdal og ber om tilbakemelding fra dem innen 18.august om de ønsker å støtte 
vårt arbeide med å få til mobildekning i fjellet i Verdal. Dette for at vi på neste styremøte kan vurdere 
videre henvendelser for å søke å få gjennomføring. 

Saksopplysning. 

(Beslutting  i fjellstyremøtet 07.07.22 er sendt Verdal kommune, Værdalsbruket, Verdal bondelag, 

Vuku Landbrukslag, Verdal jeger og fikserforening, Verdal Røde kors) 

Det er mottatt tilbakemelding fra Grønningen Hytteeierforening og Verdal jeger og fisk. Finnvola øst 

hytteeierforening. Verdal bondelag, Vuku Landsbrukslag, Verdal Røde kors og Verdal kommune  om 

at de alle støtter fjellstyret 

Styrets behandling: 

Fjellstyret ønsker å være en pådriver for å påvirke til at god mobildekning i fjellet blir en 
realitet. Fjellstyret vil ta kontakt med Verdal kommune og be om et møte med 
ordfører/kommunedirektør og be om at det kan bli en framdritsplan for bedring av mobildekning i 
kommunen, spesielt i fjellområda. 

Vedtak: 

Leder og daglig leder forfatter et brev til Verdal kommune hvor det redegjøres for saken og bes om et 
møte med ordfører/ kommunedirektør. Sendes kommunens postmottak. Enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

 

 



Sak 40/22.                                                                                                                        Møte 01.09.2022 

 

Fjellstyrets webside  jfr sak 24/22. 

·Nettside: oppfattes som lite oversiktlig og styret mener oppdatering bør vurderes. Daglig leder bes 
om å legge fram sak i neste styremøte som inneholder opplysninger om kostnader/fordeler/ulemper 
med dagens ordning kontra å knytte seg til Norges fjellstyresamband sin ordning med nettside 

 

Saksopplysninger 

Eventuelt endring av ny leverandør av webside (Gasta media er kontaktet) Gasta media er et firma 

lokalisert i Sogndal som har utviklet ”malen” NFS og en del andre fjellstyrers websider. 

Fjellstyret har vi fått svar fra Gasta med opplysninger om priser etc, ved å velge de som leverandør. 

Fjellstyret har hatt Firmanett som leverandør av domene og webside siden ca 2010. 

Sidene betraktes som oppdaterte og er i utgangspunktet enkle å redigere. Årlig avgift betales en gang 

i året og er betalt fram til juli 2023. 

Styrets behandling: 

Fjellstyret ønsker skifte av levreandør av webside og vil gå benytte samme levrandør som flere andre 

fjellstyrer, Gasta i Sogndal. Styret aksepter mottatt tilbud fra Gasta om ”ny webside” og flytting av 

innhold fra nåværende webiside, inkl opplæring og de kostnader i forbindelse med dette, og årlig 

kostnad til vedlikehold. Det tas sikte på å skifte til ny leverandør innen 30.06.23, og si opp avtalen 

med Firmanett 

Vedtak: 

Styret aksepter mottatt tilbud fra Gasta om ”ny webside” av 12.08.22 og flytting av innhold fra 

nåværende webiside, inkl opplæring og de kostnader i forbindelse med dette, og årlig kostnad til 

vedlikehold. Det tas sikte på å skifte til Gasta som leverandør av webside innen 30.06.23, og si opp 

avtalen med Firmanett. Enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

 

 



Sak 41/22.                                                                                                     Møte 01.09.2022 

Fjellstyret på ”Facebook”  jfr sak 24/22. 

· Facebookdrift: det er få innlegg på facebooksida til Verdal fjellstyre. Styret mener det er uheldig at 
vi ikke bruker sosiale medier til informasjon ut til brukere av statsallmenningene. Daglig leder bes om 
å legge fram sak i neste styremøte som hvordan drift av sosiale medier kan legges opp. 

Saksopplysninger 

Daglig leder befatter seg ikke med ”Facebook” og har ikke forslag til annet en at styreleder eller 
andre i fjellstyrert får fortsette som ansvarlig for Fjellstyrets ”Facebook” side. 

Styrets behandling: 

Mange fjellstyrer er veldig aktive på sosiale medier f.eks Facebook og Instagram og når gjennom dette 

ut til brukere av statsallmenningene med informasjon. Styret mener også at Verdal fjellstyre som 

organisasjon skal tilpasse seg tida vi lever i og bli mer aktive på sosiale medier for å nå ut med 

informasjon. 

Informasjon inklusive bilder, både historisk og om daglig drift, er det sekretariatet/daglig leder som 

innehar, og styret finner det derfor naturlig at drift av facebookside ligger hos daglig leder. 

Daglig leder må tilbys nødvendig opplæring og oppfølging for å kunne drifte dette. Styremedlem 

Anne Kolstad sa seg villig til å gjennomføre opplæring. 

Styret ønsker at det legges ut minimum ett innlegg på facebook pr uke hvor innholdet gjenspeiler 

daglig drift, informasjon om aktivitet i statsallmenningene (jakt, beite osv) og noe historie. 

 Vedtak:  

Daglig leder gis ansvar for drift av Verdal fjellstyre sin facebookside. Styret ber om at det 
legges ut minimum ett innlegg pr uke. Anne Kolstad har ansvar for opplæring/oppfølging. 

Vedtaket var enstemmig. 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak 42/22.                                                                                                    Møte 01.09.2022 

Fast kontordag  jfr sak 24/22, 

· Åpningstider fjellstyrekontoret: styret er opptatt av at fjellstyret skal være tilgjengelig og yte god 
service. Styret mener at det bør settes faste åpningstider for fjellstyrekontoret.  

Saksopplysninger 

Daglig leder foreslår tirsdager som ”fast kontordag”  mellom kl 09:00- 15:00, (forutsatt at ikke andre 
nødvendig gjøremål må prioriteres. 

Styrets behandling:. 

Styret slutter seg til forslaget om fast kontordag på tirsdager mellom kl. 09:00 og 15:00 og at annet 

arbeid legges til andre dager 

Vedtak: 

Fast kontordag på Fjellstyrekontoret: Tirsdager 09:00-15:00, enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 43/22                                                                                                              Møte 01.09.22 

 

Bag limit (Rypekvoter ryper 2022 med bakgrunn i årets takst i samarbeid med Værdalsbruket) 

Rypetakst har foregått i tiden 10.-20.08.22.   

Hjemmel: Fjellovens §23 
 
Saksopplysninger 
 
Vurdering/forslag. 
Det vises til vedlagt rapport fra "Hønsefuglportalen" vedr bereginger av rypebestand på grunnlag av 
årets rypetakst på statsallmenningene og Værdalsbrukets områder. 
Med henvsining til rapporten fra Hønsefuglportalen er det to tabeller der (1 og 2) i Tabell 2 står 
Værdalsbruket  to ganger, øverst er det totale gjennonsnitt for delområda "Verdal Fjellstyre" og  
"Værdalsbruket" hvor takstene har foregått. 
Som tidligere har undertegnede hatt kontakt med Anderes Børstad i VB og hørt hans bestraktninger 
om resultatet av årets takst sammenlignet med tidligere år. 
Børstad sier at dette året er å betrakte  som et normalår, tatt sommerens klima i betraktning. Dette 
året er det 5.året at det ligger "bra" an for rypebestanden i Verdal, med bakgrunn i rypetaksten. Både 
med bakgrunn i gjennomsnittlig tetthet av ryper pr km2, tetthet av voksenfugl og gjennomsnittlig 
kyllingproduksjon er det  ingen behov for endringer med hensyn til forslag til kvoter.   
Som før samarbeider statsallmenningene og Værdalsbruket om årets rypekvote og med bakgrunn i 
uttalelse fra VB foreslås å videreføre kvotene fra 2021 med en dagskvote på max 4 ryper/dag og en 
sesongkvote på max 16 ryper/jeger. 
 

Styrets behandling. 

Styret slutter seg til de vurderinger som ligger til grunn for forslaget til kvoter. 

Vedtak: 

Fjellstyret vedtar å videreføre fjorårets kvoter, ved at kvotene for 2022 med en dagskvote på max 4 

ryper/dag og en sesongkvote på max 16 ryper/jeger. Enstemmig vedtak. 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 44/22 

Storviltkvoter 2022 (Fordeling av kvoter til jaktfeltene) 

Hjemmel: Fjellovens §23 
 

Saksopplysninger: 

Jaktfelt i tildelingsområde ”Øvre Verdal - Forslag storviltkvoter 2022. 

Jaktfelt                      (Skutt elg 2021)                                                         Kvotefordeling elg 2022.  

Leksdal vest               (1 kalv )                                                                          1 kalv         1 valgfri 

Leksdal øst-Malså   (2 kalv  2 okse)                                                               1 kalv 1 kvige 2 valgfri 

Kverndal                    (1 okse)                                                                           1 kalv           2 valgfri 

Inndal                         ( 3 kalv)                                                                           2 kalv           2 valgfri 

Hoås                          (2 kalv 1 kvige 1 okse)                                                   2 kalv            2 valgfri 

Inn A                         (2 kalv 1 kvige 1 ku  1 okse)                                          2 kalv            2 valgfri 

Inn B                          (1 kalv   2 okse)                                                               2 kalv            2 valgfri     

(I 2021 ble ingen hjort felt) 

5 dyr av elgkvote foreslås som reservekvote og kan fordeles under jakta dersom kvoter fylles og 

jaktlag har interesse av mer tildeling. 

I tillegg foreslås tildelt 4 valgfri hjort samlet for jaktfelta Leksdal vest, Leksdal øst-Malså, Kverndal, 

Hoås og Inndal. Kvoten foreslås felles for jaktfelta for dermed ”større” sjanse for at det kan bli felt en 

hjort. 

I øvre Verdal er statsallmenningenes andel av kvote 30 elg/ år av en total årlig kvote 170. Tildeling 

fordeles på Kalv, Kvige og Valgfri dyr. 2022 er første år i ny planperiode fram til og med 2025. 

Jaktfelt i tildelingsområde ”Nedre Verdal” 

Jaktfelt                      (Skutt 2021)                                                                   Kvotefordeling 2022.  

Volhaug A                  (1 okse)                                                                         1 kalv 1 kvige 1 valgfri 

Volhaug B                    0 skutt              1 kalv               1 valgfri                                   

I nedre Verdal er statsallmenningens andel av kvote 8 elg/ år av en total årlig kvote 100. Tildeling 

fordeles på Kalv, Kvige og Valgfri dyr. 2022 er første år i ny planperiode fram til og med 2025. 

3 dyr av elgkvote foreslås som reservekvote og kan fordeles under jakta dersom kvoter fylles og 

jaktlag har interesse av mer tildeling. 



Forslag til kvoter utlagt på  www.verdalfjellstyre.no /nyheter og sendt jaktledere på mail 
med frist 29.08.22 for eventuelle merknader.                         

Styrets behandling: 

Nasjonal målsetting, Verdal kommunes overordnede mål og Øvre-og Nedre Verdal tildelingsområder 

sine målsetninger for forvaltning av hjorteviltstammene legges til grunn for tildeling av hjorteviltkvoter 

i statsallmenningene (SA) i Verdal for perioden 2022-2025. I tillegg mener fjellstyret det er naturlig å ha 

historikken (spesielt avskyting siste planperiode (type dyr/antall dyr) i bakhodet ved tildeling, sammen 

med det forhold at tildeling av jakt på statsallmenning foregår hvert 4.år. Tildeling av jaktperiode 

stemmer ikke overens med bestandsplanperioden. Dette er uheldig mener fjellstyret, og en bør 

vurdere om en ikke skal søke å få samsvar mellom jaktperiode og bestandsplanperiode når nye 

jaktperioder skal utlyses. Styret mener at det ville være lettere å tillegge jaktlagene større frihet og 

ansvar for avskytingen hvis det hadde vært samsvar mellom  jaktperiodene og bestandsplanperiodene. 

Hovedtrekk i målsetning til Nedre Verdal tildelingsområde: 

• Forvalte innenfor dagens nivå 

• Forsvarlig alders- og kjønnsstruktur. Høgproduktive hann- og hunndyr skal i størst mulig grad 

spares 

• Felling av kalv kan erstatte uttak på tvers av alder og kjønn. 

• 3 % av tildeling på 100 dyr holdes tilbake og tildeles ved uttak av «skrapdyr»/skadegjørende 

elg 

• Ungdyr (kalv + 1.5 år) skal utgjøre min 65 %. Kalv min 35 % av felte dyr. Eldre kyr ikke 

overstige 15 %. Hanndyr 1,5 år og eldre ikke > 55 % 

• Fokus på å bevare store okser og eldre okser i første periode. Henstilling om opphold i jakta i 

høgbrunsten 

Hovedtrekk i målsetning til Øvre Verdal tildelingsområde: 

• Andelen av voksne okser i bestanden ønskes økt. 

• Målsetting om å redusere, siden stabilisere elgbestanden 

• Kalv uttak på min 45 %. Ungdyr (kalv + 1,5 år)  min 65 %. Hanndyr 1,5 år og eldre ikke > 55 % 

av felte dyr i perioden 

2022 er første del av planperioden, og fjellstyret mener at inntil ¼ av antallet dyr som er tildelt totalt i 

planperioden kan beskattes i årets jakt. Styret mener imidlertid at en del dyr av den totale kvoten bør 

være reservedyr som tildeles etter at jaktlagene har fylt tildelt kvote. 

For Inn bør tilleggsdyr beskattes i desember eller eventuelt når tekket har begynt for å søke å beskatte 

trekkelg. 

I og med at det ikke er samsvar mellom jaktperiodene og bestandsplanperioden, mener styret en bør 

være restriktiv med å tildele valgfrie dyr. 

  



På bakgrunn av dette ble det i møte foreslått følgende tildeling av elg på jaktfelt i statsallmenning : 

 

Jaktfelt                      (Skutt elg 2021)                                                     Kvotefordeling elg 2022.  

Leksdal vest               (1 kalv )                                                                 1 kalv   -   1 1,5 år okse =  2 dyr 

Leksdal øst-Malså   (2 kalv  2 okse)                                                     2 kalv - 1 Okse - 1 valgfri =  4 dyr 

Kverndal                    (1 okse)                                                                 1 kalv   -     1 1,5år okse  = 2 dyr 

Inndal                         ( 3 kalv)                                                                 2 kalv    -    1 okse  =    3 dyr 

Hoås                          (2 kalv 1 kvige 1 okse)                                         2 kalv -1 kvige - 1 valgfri =  4 dyr 

Inn A                         (2 kalv 1 kvige 1 ku  1 okse)                                 2 kalv -1 kvige – 1 valgfri = 4 dyr 

Inn B                          (1 kalv   2 okse)                                                      2 kalv- 1 okse 1,5 år- 1 valgfri  =4 dyr 

7 dyr av elgkvote foreslås som reservekvote og kan fordeles av fjellstyret under jakta dersom kvoter 

fylles og jaktlag har interesse av mer tildeling. 

FORVALTNING AV HJORT I STATSALLMENNINGER 

Av 85 dyr som er tildelt Øvre Verdal tildelingsområde i år, er det 4 dyr tildelt statsallmenningene og 

som fjellstyre kan fordele. Hjortebestand antas å ha øket, og det er fra kommunens side ønskelig 

med større uttak. Fjellstyret foreslår derfor å starte hjortejakta 10.09 med følgende fordeling av dyr: 

2 kalv, 1 spissbukk og 1 hind samlet for jaktfelta Leksdal vest, Leksdal øst-Malså, Kverndal, Hoås og 

Inndal. Kvoten foreslås felles for jaktfelta for dermed ”større” sjanse for at det kan bli felt en hjort. 

Dersom dyrene felles oppfordres jaktlaga til å be om å få felle flere dyr. Fjellstyret vil da søke om 

tilleggsdyr fra kvoten i tildelingsområdet. 

Jaktfelt i tildelingsområde ”Nedre Verdal” 

Jaktfelt                      (Skutt 2021)                                                                   Kvotefordeling 2022.  

Volhaug A                  (1 okse)                                                                   2 kalv – 1 1,5år okse = 3 dyr 

Volhaug B                    0 skutt         1 kalv    - 1  okse  = 2 dyr                                

3 dyr av elgkvote foreslås som reservekvote og kan fordeles under jakta dersom kvoter fylles og 

jaktlag har interesse av mer tildeling. 

Vedtak: 

Ved fylling av kvoter på de ulike jaktfelt kan fjellstyret tildele tilleggsdyr jfr reservekvote. Tilleggsdyr 

på Inn beskattes i desember eller eventuelt tidligere når trekket av elg har begynt. 

Styret vedtar de foreslåtte kvoter av elg og hjort og at jaktstart for hjort i år er fra 10.09.2022. 

Enstemmig vedtak 

 



Sak 45/22.                                                                                                Møte 01.09.2022 

Orienteringssaker. 

Ingen saker  

 

 

Sak 46/22. 

Eventuelt 

Ingen saker 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2022 Fjellstyremøteprotokoll 

Møteprotokoll        Verdal Fjellstyre 

Møtested: Håndverkertorget, møterom.                   

Saknr behandlet: 47/22 t.o.m 52/22. 

Dato: 07.12.22.  

Tidspunkt: 16:00 – 18:00 

Følgende medlemmer møtte: 

Navn                                                                        Funksjon 

Ingeborg Østerås    leder 

Anne Kolstad     medlem 

Terje Aksnes     nestleder 

Nils S. Danielsen    medlem 

Følgende medlemmer meldte forfall: 

Einar A. Tromsdal    medlem 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Tromsdal’s forfall meldt så sent at vara ikke ble forsøkt innkallet. 

Andre: 

Jon Stamnes,     Dagl.leder/Fjelloppsyn 

Underskrift: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at det som er ført på sidene i møteprotokoll er i samsvar med 

vedtakene på møtet. 

 

 

 

 

 



Møteprotokoll       Verdal Fjellstyre 

 

 

Sak nr.   47/22          Møtedato: 07.12.2022. 

 

Saksbehandler: Jon Stamnes               Arkiv nr. 

  

Sakstittel: Godkjenning av møteprotokoll fjellstyremøte 01.09.22 sak 36/22 t.o.m 46/22. 

 

Hjemmel: Fjellovens kap IV 

 

Saksopplysninger:  

Utskrift av protokoll fra fjellstyremøte 01.09.22 sak 36 /22 t.o.m   46  /22, er sendt 

fjellstyremedlemmene på mail til gjennomlesing og er utlagt på fjellstyrets webside. 

 

 

Saksbehandlers vurderinger/ forslag til vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 01.09.22 sak 36/22 t.o.m.46 /22 godkjennes.  

 

Styrets behandling: 

Ingen merknader. 

 

 

Vedtak: 

Møteprotokoll fra fjellstyremøte 01.09.22 sak 36/22 t.o.m.46 /22 godkjennes, enstemmig vedtak  

 

 

 



Møteprotokoll       Verdal Fjellstyre 

 

Sak nr.  48/22                  Møtedato:  07.12.2022 

Saksbehandler: Ingeborg Østerås    Arkiv nr. 

 

Sakstittel: Leiekontrakt vedr dyrkingsjord i Leksdal statsallmenning til gnr 65/8og 9. 

Opprinnelig kontrakt av 08.06.1965 og sist fornyet i leiekontrakt 15.09.1989 med utløp 31.12.2009. 

Hjemmel:  

Fjellovens §12 om grunndisponering og Forskrift om seter og tilleggsjord i statsallmenning §5 

Saksopplysninger: 

Det vises til kontraktene av 1965 og 1989, samt Erklæring av 31.05 1968, knytta opp mot kontrakt av 

08.06.1965,  om tillatelse til oppføring av arbeidshytte (bu) innenfor dyrkingsparsellen. 

Leiekontrakt som ble oppretta i 1989 hadde en leietid på 20 år og med utløp 31.12.2009, og ble ikke 

fornya. 

”Arbeidshytta” som det er gitt erklæring på oppføring antas å ha blitt bygget i slutten ca år 1970. 

Denne står fortsatt.  

I pkt 2 i nevnte leiekontrakt far 1989 står det følgende: Dersom det ikke er jordbruksdrift på parsellen  

når 5 år har gått, faller tillatelsen bort. Arbeidshytten må da fjernes. Det samme gjelder om 

jordbruksdrifta blir liggende nede i 5 år sammenhengende. 

Området som i 1965 ble festet bort til dyrkingsjord var på ca 70 da fordelt på ca 45 da myr og 25 da 

lav produktiv skog i en høyde på ca 450 meter over havet. Området bærer i dag preg av å være urørt 

og det synes ikke å ha foretatt oppdyrking av noe slag. Det består fortsatt av fastmark med gammel 

lavproduktiv skog og hellende myr med oppslag av bjørkeskog. 

Den omtalte ”arbeidshytta” og et tilhørende utedo/vedbu står som nevnt fortsatt, men er i dårlig 

forfatning og tyder ikke å ha vært brukt. 

Som det går frem saksdokumenter gikk  den siste inngåtte kontrakt ut 31.12.2009. Hverken eier  av 

65/8 og 9 eller Statskog har etter den tid foretatt seg noe med hensyn til innholdet i kontaktens 

bestemmelser med hensyn til pkt 2. 

Ordningen med utvisning av dyrkingsjord etter bestemmelsene i Forskrift om seter og tilleggsjord i 

statsallmenning jfr §5,  ble i 2014 overført fra Statskog  til  Fjellstyret,  og det er årsaken til at Verdal 

Fjellstyre nå må behandle saken. 

 

 



Saksbehandlers vurderinger: 

Fjellstyret ble påminnet om saken fra eiendomskons.  Knut Røst i Statskog i 2020, etter hans 

gjennomgang av ”gamle saker.  Fra Statskog side er Fjellstyret anmodet om å komme med vedtak i 

saken, spesielt med bakgrunn i at det står en bygning (arbeidshytte) innen det området som det ble 

inngått feste.  

Sett fra saksbehandler side står det klart i kontrakten fra 1989 pkt 2 om hva som må gjøres med  

hensyn til hytta:  

Dersom det ikke er jordbruksdrift på parsellen når 5 år har gått, faller tillatelsen bort. Det samme 

gjelder om jordbruksdrifta blir liggende nede i 5 år sammenhengende. Arbeidshytten må da fjernes. 

Siden området ikke er blitt brukt til det formålet  som grunndisponeringen var gitt på, (dyrkingsjord) 

er det  derved er det ikke behov for å ha ei hytte stående. Når hytta er i tillegg er  i forfall grunnet 

ingen bruk/vedlikehold forsterker det grunnen til at den må fjernes. 

 

Det som kan være alternativ til å pålegge riving og fjerning av hytta, er følgende løsning: Hytta som 

har stått i over 50 år, den er lite brukt/ikke brukt og ingen har hatt innvendinger i mot den eksistens. 

Derfor kan eier av 65/8 og 9 oppfordres til søke Verdal kommune om dispensasjon fra gjeldene 

kommuneplan  (hytta ligger i område som i kommuneplan er NLRF område). Ved positivt vedtak i 

kommunen  kan  eier så ha mulighet til å få  opprette et ordinært feste på fritidshytte hos Statskog.  

Dersom eier av 65/8 og 9 ikke ønsker å søke kommunen  om  dispensasjon fra kommuneplan, må det 

settes en tidsfrist for når hytta skal være fjernet. 

Styrets behandling: 

Fjellstyret har fått en klar saksutredning omkring saken, hvor det synes klart bruken av området ikke 

har vært benyttet i henhold til inngått kontrakt. Siden området ikke er blitt brukt til det formålet  

som grunndisponeringen var gitt på, (dyrkingsjord) er det  derved er det ikke behov for å ha ei hytte 

stående. Når hytta er i tillegg er i forfall grunnet ingen bruk/vedlikehold forsterker det grunnen til at 

den må fjernes. 

Fjellstyret henviser til kontrakten fra 1989 pkt 2, hvor det står om hva som må gjøres med  hensyn til 

hytta:  

Dersom det ikke er jordbruksdrift på parsellen når 5 år har gått, faller tillatelsen bort. Det samme 

gjelder om jordbruksdrifta blir liggende nede i 5 år sammenhengende. Arbeidshytten må da fjernes. 

Vedtak: 

Fjellstyret forholder seg til teksten i kontrakt fra 1989 om at dersom det ikke er jordbruksdrift på 

parsellen når 5 år har gått, faller tillatelsen bort. Det samme gjelder om jordbruksdrifta blir liggende 

nede i 5 år sammenhengende. Arbeidshytten må da fjernes. Vedtaket om at hytta må fjernes var 

enstemmig. 

Vedtaket oversendes Statskog, som overtar saken videre. 



Møteprotokoll       Verdal Fjellstyre 

Sak nr.   49/22          Møtedato: 07.12.2022. 

Saksbehandler: Jon Stamnes                   Arkiv nr. 

Sakstittel: ”Fornyelse”/opprettelse av avtale vedr gjeterhytte på Dalemsvoll i Leksdal 

statsallmenning 

Hjemmel:  

Fjellovens §12 om grunndisponering og Forskrift om seter og tilleggsjord i statsallmenning §5 

Saksopplysninger: 

Saken dette gjelder er ei gjeterhytte som står på Dalemsvollen i Leksdal statsallmenning . Den er 

oppført i henhold til avtale av 15.01.1966 mellom Statens skoger og Leksdal Fjellbeitelag. Avtalen fra 

1966 var for 20år. Den omfatta også bruk av et  område på 1200 da vest for Dalemsvoll og 

inngjerding av et område på 30 da rundt Dalemsvoll. Avtalen gikk med andre ord ut i 1986. I 1989 ble 

det utformet en fornyelse for nye 20 år, for et område på 30 da rundt Dalemsvoll og gjeterhytte  av 

Statens skoger, men den ble aldri undertegna av Leksdal fjellbeitelag.   Årene har gått. Aktiviteten til 

Leksdal Fjellbeitelag avtok utover 1990-åra og har ligget nede langt utover i dette århundre. Ved 

gjennomgang av avtalearkivet  internt i Statskog i 2018, kom det fra eiendomskons Knut Røst en 

påminnelse, og en anmodning om til Fjellstyret å fatte vedtak i henhold til §5 i Forskrift om seter og 

tilleggsjord i statsallmenning. 

Ordningen med utvisning av gjeterbu etter bestemmelsene i Forskrift om seter og tilleggsjord i 

statsallmenning jfr §5,  ble i 2014 overført fra Statskog  til  Fjellstyret,  og det er årsaken til at Verdal 

Fjellstyre nå må behandle saken. 

 

Saksbehandlers vurderinger: 

Som nevnt i saksopplysninga har det ikke eksistert noen gyldig avtale verken for areal eller gjeterbu 

på Dalemsvollen etter 1986. Det er først nå de siste 2-3 år at det har meldt seg nye brukere som har 

”gjenopplivet” Leksdal Fjellbeitelag. Viser til bl.a søknad fra laget om støtte til innkjøp av 

”Nofencebjeller” og til å fjerne nettinggjerde rundt Dalemsvoll.   

I hvor stor grad de nye brukere av Leksdal fjellbeitelag har behov for gjeterhytte er uviss, da det er 

lite trolig at de vil ha noen fast gjeter boende på Dalemsvollen slik som i ”gamle dager”. Men hytta 

står der og er fullt brukbar.  I stedet for gi pålegg om riving og fjerning av gjeterhytta, finner 

saksbehandler det naturlig å foreslå  at det opprettes en ny avtale mellom grunneier Statskog og 

Leksdal Fjellbeitelag. 

  

Siden Leksdal Fjellbeitelag har fjernet/i ferd med å fjerne nettinggjerde rundt Dalemsvollen, og at de 

ikke har søkt om noen ny trø med permanent gjerde (nettinggjerde) må dette forholdet holdes 



utenom en ny avtale for gjeterhytta.  Laget må anmodes om at dersom behovet for ny permanent 

inngjerding av område, så må dette omsøkes og avtalefetes. 

Styrets behandling: 

Fjellstyret slutter seg til saksbehandler uttalelse, om i  hvor stor grad de nye brukere av Leksdal 

fjellbeitelag har behov for gjeterhytte er uviss.  Det er lite trolig at de vil ha noen fast gjeter boende 

på Dalemsvollen slik som i ”gamle dager”. Men hytta står der og er fullt brukbar.  I stedet for gi 

pålegg om riving og fjerning av gjeterhytta, finner Fjellstyret det naturlig å foreslå  at det opprettes 

en ny avtale mellom grunneier Statskog og Leksdal Fjellbeitelag. 

Vedtak: 

Det opprettes ny avtale mellom Statskog og Leksdal Fjellbeitelag for gjeterhytte på Dalemsvollen. 

Vedtaket var enstemmig. 

Vedtaket oversendes Statskog, som overtar saken videre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak nr.    50/22         Møtedato: 07.12.2022 

Saksbehandler: Jon Stamnes                    Arkiv nr. 

Sakstittel:  

Søknad fra Sørfjella bruksberettigedes saubeitelag (SBS) av 12.07.21 om å få ha allerede oppført 

samletrø for sau stående ved Kavelbrua i Inndal statsallmenning. 

Hjemmel: Fjellovens §12 om grunndisponering og Forskrift om seter og tilleggsjord i statsallmenning 

§5 

Saksopplysninger: SBS henviser til epost av 10.06.21 fra Statskog, hvor de blir henstilt om å søke 

formelt om tillatelse til bygging av den allerede oppførte samletrøa, slik at saken blir riktig i henhold 

til lov og forskrift. 

I søknaden angir SBS at samletrø ble oppført tidlig på 2000-tallet og senere utvidet, siste gang i 2020. 

De henviser til at de den gangen søkte allmenningstyret i Inndal om tiltaket og fikk tillatelse. SBS 

beklager nå at dette ikke var rett instans å søke til, og at de ikke bevist har tatt seg til rette. 

Samletrøa er som nevt allerde oppført og utgjør et areal på totalt ca 2 da, og er fordelt med en 

halvpart som samleanlegg og den andr halvdel er drivganger/sorteringstrøer. 

Saksbehandlers vurderinger: 

Søknaden fra SBS er i henhold til seterforskriften sendt på høring til ulike innstanser, samt lagt ut på 

www.verdalfjellstyre.no med høringsfrist 30.08.21. 

På mail den 26.08.21 kom uttalelse fra Statskog som ikke har noen merknader. Etter fristen kom mail 

fra Stiklestad seterlag (S.s) v Leif J. Berg kom anmerker at samletrøa til SBS kunne ha blitt ”justert 

moderat” mot veien slik at inngangen til S.s’s planlagte samletrø blir avhjelpet. 

Samletrøa er allerede oppført og anlegget er å anse som nødvendig for samling og sortering av sauer 

for de som har dyr på beite i ”Sørfjella”. Det må bemerkes at SBS`s samletrø og Stiklestad seterlags 

samletrø (behandlet og godkjent i fjellstyre sak 27/21) vil grense mot hverandre på østsida av 

Kavelbruveien. Det må fortsettes at SBS samarbeider med S.s for  eventuelle justeringer mot 

Kavelbruveien. 

 

Forslag til vedtak: 

Sørfjella bruksberettigedes saubeitelag (SBS) gir tillatelse til å ha den allerede oppførte samletrøa for 

sau stående på østsida av Kavelbruvegen, nord for parkeringsplassen. 

Arealet som samletrøa utgjør totalt 2 da. Det opprettes avtale for samletrøa med tilhørende kart, og 

avtalen registreres i Statskogs festeregister.   Dersom SBS sin drift opphører og samletrøa ikke lenger 

blir i bruk må trøa fjernes og området ryddes.      

http://www.verdalfjellstyre.no/


Styrets behandling: 

Saken ble utlagt på www.verdalfjellstyre.no med frist til 30.08.21 kl. 24:00 for eventuelle merknader. 

Ingen merknader som er i mot anleggelsen av samletrø er innkommet. 

Fjellstyret ser klart behovet for Sørfjella bruksbrettigede saubeitelag  i  å ha samletrø for sauer. 

Vedtak: 

Sørfjella bruksberettigedes saubeitelag (SBS) gis tillatelse til å ha samletrø for sau, på østsida av 

Kavelbruvegen, nord for parkeringsplassen. 

Arealet som samletrøa utgjør totalt 2 da. Det opprettes avtale for samletrøa med tilhørende kart, og 

avtalen registreres i Statskogs festeregister.   Dersom SBS sin drift opphører og samletrøa ikke lenger 

blir i bruk må trøa fjernes og området ryddes. Vedtaket var enstemmig. 

Vedtaket oversendes Statskog, som overtar saken videre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.verdalfjellstyre.no/


Sak 51/22.                                                                                                Møte 07.12.2022 

Orienteringssaker. 

1. Ingeborg Østerås orienterte om ”Tromsdalsaken” omkring denne pr dato. Frist for rettslig 

skjønn gikk ut i sept/okt 2022, men er blitt forlenget til 30.06.2023. Leder har vært i møte 

med allmenningstyret, adv Gresset og Statskog. Har da fått orientering om arbeidet med å 

finne erstatningsareal, men ingen løsning pr i dag. Adv Gresset har sendt brev til Statskog 

hvor han har bedt om å få refundert fjellstyrets advokatutgifer fra Statskog 

2. Mobildekning i fjellet jfr sak 39/22. Østerås har sendt brev til Verdal kommune. 

3. Brev av 30.08.22 fra Verdal kommune om behandling av fjellstyrets regnskap for 2021. 

4. Daglig leder refererte avskyting av elg på statsallmenningene pr dato. 

5. Daglig leder la fram og refererte statistikk på grunnlag av innkommne rapporter fra tidligjakt i 

september 2022. 

6. Terje Aksnes og Anne Kolstad referte fra Naturdatas viltkonferanse på Stjørdal 10.-11.11.22 

7. Daglig leder informerte om arbeide siden forrige møte: 

Inne: Utsteding av jaktkort for jegere til tidligjakt i sept. Reg av rapportering av jaktres. og 

purring samme for oppsett av stat. for tidligjakta. Faste kontordager på tirsdager siden sept. 

Lagt ut innlegg på facebook siden 11.10. Forøvring ordnært kontorarb. Utsteding av 

grunneiertillatelse vedr vinterens snøscooterkjøring til hytteeiere. 

Ute: Oppsyn og tilsyn i forbindelse høstens småviltjakt og storviltjakt. Generelt grunnoppsyn 

og tatt bilder for facebookinnlegg. Fjellstyrehytter: Tilsyn, dasstømming, rydddig, fliing og 

søppelhenting fra hytter. Graving og nedsetting av fundament for ny vedbu Grønningen. 

Oppdrag rovviltkontakt for SNO. 

8. Oppstartmøte vedr utredning av utvidelse av Kaldvassmyra naturreservat i Ramsås statsallm. 

Leder deltok sammen med L. Bergli fra Statskog. Kan gi innspill innen 01.02.23. Vurderer 

fellesmøte med Statskog og Ramsås allmstyre. 

Sak 52/22. 

Eventuelt 

Spørsmål om årets hytteutleie besvart med at det har vært et normalår, men mindre pågang enn 

”coronaåret 2020”. 

Synspunkter omkring kvote for rådyr og forholdet omkring jakttid/samjakt, diskutert. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Tekst nederst på alle vedtak i forvaltningssaker: 

Vedtaket kan iflg. § 28 i Forvaltningsloven, påklages. En eventuell klage skal være skriftlig og sendes 

Verdal  fjellstyre innen 3 uker fra mottak av dette vedtak eller kunngjøring. Parter har rett til innsyn i 

sakens dokumenter jfr. Forvaltningsloven §§ 18 og 19. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


